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Nr.
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onderwerp

Subonderwerp Fractie Onderwerp/vraag Reactie Portefeuillehouder

1

Financiën en 

algemene 

dekkingsmiddelen

Woonlasten D66 Kunnen we structureel verantwoord de woonlastendruk(ozb) 

wat verlagen komende jaren?

Het college ziet voor 2018 geen ruimte om de ozb te verlagen. Een 

mogelijke discussie hierover moet door de politieke partijen bij de 

algemene beschouwingen worden gevoerd.

Ten aanzien van de tarieven voor afvalstoffenheffing en rioolrecht is er 

vooralsnog geen zicht op verlaging.

Boere

2

Werk en inkomen Minimabeleid D66 Het blijkt mogelijk het budget voor minimabeleid structureel te 

verlagen met €100.000 voor 2018. Hoe kunt u dit 

verantwoorden gezien de armoede die er nog steeds in de 

Krimpenerwaard is?

Voor het minimabeleid was in 2017 een bedrag van € 320.000,- in de 

begroting opgenomen. Via de Eerste Tussenrapportage 2017 is daar 

structureel een bedrag van € 183.000,- bijgekomen. Dit bedrag betreft de 

structurele rijksgelden voor de bestrijding van kinderarmoede en 

armoede onder ouderen. Hierdoor is er vanaf 2017 € 503.000,- 

beschikbaar voor het minimabeleid. De bestedingen aan de 

minimaregelingen blijven onder het oorspronkelijke budget van € 

320.000,- . Ondanks een aframing van € 100.000 is er t.o.v. 2017 netto 

sprake van een verhoging van het budget voor minimabeleid van 

€ 80.000. Hierdoor is het mogelijk om een verruiming van het huidige 

minimabeleid te bewerkstelligen. Een voorstel hiervoor ligt voor bij uw 

raad.   

Vente

3

Samenleving Sociale basisstructuur D66 Welke stappen worden nu ondernomen om overlap van 

organisaties in het sociaal domein te verminderen? (redactie: 

sociale basisinfrastructuur)

Eind 2017 wordt het project Sociale Basisinfrastructuur afgerond. Dit 

project heeft tot doel inzicht te krijgen in de functies die 'in het voorveld' 

aanwezig zijn en de mate waarin daarbij overlap of witte vlekken te zien 

zijn. De raad wordt met behulp van een Rib over de resultaten van dit 

project geinformeerd. 

Sleeuwenhoek, Neven  

4

Openbare orde en 

veiligheid

Handhaving D66 Hoe verhouden zich de rode plekken op p. 64/65 over 

vernielingen, harde kern jongeren, verwijzingen HALT met de 

mooie cijfers op de themavond veiligheid? Is extra inzet van 

handhaving nodig?

Zoals gepresenteerd tijdens de veiligheidsavond zijn we een veilige 

gemeente. Sinds 2016 zijn onze Boa’s ook bevoegd om jeugd door te 

verwijzen naar Halt. Dit is in 2016 ook meermalen gebeurd. Dit kan de 

stijging van het aantal doorverwijzingen naar Halt verklaren. De cijfers 

over hardekern jongeren zijn gedateerd (2014). 

Qua handhavingscapaciteit zitten we vol met de prioriteiten die zijn 

gesteld. Veel beweegruimte daarbinnen is er niet.

Cazemier

5

Jeugd en Wmo Leerplicht/schoolverzu

im

D66 Waarom is het aantal leerplichtige jongeren dat thuiszit hoog 

in de Krimpenerwaard? Wat is het actieve beleid?

Het percentage ongeoorloofd verzuim is lager dan het landelijk 

gemiddelde, maar de daling van het ongeoorloofd verzuim is lager dan 

het landelijk gemiddelde. Er is vanuit bureau Leerplicht een sluitende 

aanpak voor het terugdringen van schoolverzuim en voortijdig 

schoolverlaters in samenwerking met debetreffende onderwijsinstelling, 

ouders, betreffend samenwerkingsverband, Jeugdgezondheidszorg en 

andere betrokken instanties.

Neven

6

Duurzaamheid, 

infrastructuur en 

milieu

Duurzaamheid D66 Waarom is het aandeel hernieuwde elektriciteit zo laag in de 

Krimpenerwaard?

Dat is te verklaren door restrictief beleid van provincie (ten aanzien van 

windmolens en zonnevelden in het buitengebied) en gemeentelijk 

restrictief beleid (geen reguliere windmolens)

Neven

7

Samenleving, Jeugd 

en Wmo, Werk en 

inkomen

Inhuur personeel D66 Kan het nodig zijn de incidentele inhuur op de programma’s 

werk en inkomen en sociaal domein structureel te maken? 

Op dit moment wordt verkend op welke wijze structureel voorzien kan 

worden in de voor de programma's werk en inkomen en Jeugd & WMO 

benodigde personele capaciteit.

Sleeuwenhoek, Neven, 

Vente

8

Economie, 

ondernemen en 

bedrijvigheid

Werkgelegenheid D66 Is er thans sprake van meetbare banengroei in de 

Krimpenerwaard? (redactie: mbt proactieve 

werkgeversbenadering)

Ja, maar dit is niet direct meetbaar vanuit Sociale Zaken. Wel kunnen we 

de langdurige samenwerkingsafspraken over instroom van personeel 

met een aantal lokale werkgevers als indicator gebruiken.

Vente

9
Openbare orde en 

veiligheid

Veiligheid D66 Wat zijn de belemmeringen bij KVO in andere winkelkernen? 

(redactie: mbt ambities winkeliers)

Om succesvol te zijn is wil, initiatief en inspanning nodig vanuit de 

betrokken winkeliers(verenigingen). 

Vente

10

Openbare orde en 

veiligheid

Veiligheid D66 Hoe zetten we de indicator basiskenmerken wegontwerp en 

gemeten snelheid in rondom rotondes, scholen, 

wegconstructies en sportaccommodaties? Is handhaving door 

BOA’s een optie?

De basiskenmerken wegontwerp voor erftoegangswegen binnen de 

bebouwde kom en de monitoringsgegevens voor snelheden en 

ongevallen vanuit VIASTAT worden ingezet bij reconstructie van wegen, 

dan aanpassing van knelpuntsituaties. 

Boa's hebben alleen handhavingsbevoegdheden op 'stilstaand' verkeer 

(fout en hinderlijk parkeren).

Cazemier, Neven

11

Financiën en 

algemene 

dekkingsmiddelen

Gebouwen D66 Wat zijn de vorderingen rondom de verkoop/benutting van 

leegstaande gebouwen?

Het verkoopproces verloopt volgens planning. In het eerste kwartaal 

2018 worden de eerste verkoopresultaten verwacht.

Boere

12

Openbare orde en 

veiligheid

Openingstijden 

evenementen / 

winkels

D66 In hoeverre verhoudt de APV zich tot de openingen van 

supermarkten dit jaar op zondag? (redactie: obv 

krantenbericht)

Geen relatie. Zondagsopening is geregeld in de Winkeltijdenwet en de 

Winkeltijdenverordening Krimpenerwaard.

Vente
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Financiën en 

algemene 

dekkingsmiddelen

Begroting CDA De kleine overschotten, die voor de jaren 2018 tot en met 

2022 worden geraamd, zullen in werkelijkheid ruimer uitvallen 

zoals de afgelopen jaren hebben geleerd.

"Resultaten uit het verleden bieden geen garantie voor de toekomst." Boere

14

Duurzaamheid, 

infrastructuur en 

milieu

Rioolheffing CDA Toch blijven wij ons zorgen maken over de toekomstige 

effecten van het meerjarige rioleringsplan, waarin wordt 

voorzien in grote investeringen in hemelwaterafvoer en de 

scheiding en sanering van bestaande rioleringen. Wij zullen 

ook in de komende jaren pleiten voor een sobere uitvoering 

van dit plan, zodat de rioolrechten niet met honderden euro’s 

hoeven te stijgen.

Het VGRP is vastgesteld op basis van scenario Duurzame Toekomst. Bij 

de uitwerking van de plannen zullen wij de geplande riolerings-

maatregelen beoordelen op doelmatigheid om kosteneffectief uitvoering 

te geven aan de rioleringszorg. Binnen de planperiode van het VGRP is 

voorgesteld om de rioolheffing vanaf 2019 t/m 2021 te laten stijgen met € 

7,50 per jaar. Bij de vaststelling van het nieuwe VGRP in 2021 zal 

opnieuw een afweging gemaakt worden over het ambitieniveau.

Boere

15

Openbare orde en 

veiligheid

Openingstijden 

evenementen / 

winkels

CDA Dat er geen nieuwe vergunningen verleend worden voor 

evenementen die wat langer duren dan 23.00 uur op de 

zaterdag is echt een soort ontmoediging voor bijvoorbeeld de 

Het evenementenbeleid is in ontwikkeling. Hierin is ook aandacht voor de 

eindtijd van evenementen. Qua zondagsopenstelling winkels is recent 

een Winkeltijdenverordening door u vastgesteld. 

Cazemier, Vente

16

Bestuur en 

dienstverlening

Dienstverlening CDA Wat het CDA betreft moet er de komende periode veel meer 

aandacht gegeven worden aan de service aan het publiek. 

Waarom niet de lokale bibliotheken gebruiken voor een 

mogelijkheid voor het gesprek met een burger en waarom 

moet je vanuit Schoonhoven, Ouderkerk of Lekkerkerk naar 

Stolwijk om het Klantcontactcentrum te bezoeken.  De hang 

naar efficiency van het ambtenarenapparaat gaat ten koste 

van de service aan de burgers. Voor het CDA  staat de 

service aan de burger altijd voorop.

Wij streven naar uitstekende dienstverlening voor de inwoners. Voor de 

loketfunctie voor specifieke producten met veiligheidsissues gaat dat het 

beste op ons gespecialiseerde Klantcontactcentrum in Stolwijk. Wanneer 

inwoners niet in de gelegenheid zijn naar Stolwijk te komen bieden wij 

deze dienstverlening op maat aan. Voor alle andere producten spreken 

wij ook op locatie af, zoals bij de keukentafelgesprekken.

Sleeuwenhoek

17

Openbare orde en 

veiligheid

Veiligheid CDA Het in het collegewerkprogramma benoemde “nauwkeurig 

monitoren van de aanrijtijden van de hulpdiensten” heeft niet 

geleid tot het halen van de afgesproken normen. Integendeel 

die worden steeds slechter met name voor de 

ambulancedienst.

De aanrijdtijden worden gemonitord en besproken met betrokken 

diensten. Daarnaast juichen we ondersteundende initiatieven, zoals 

Hartveilig wonen en Burenhulp, toe.

Cazemier, 

Sleeuwenhoek

18

Jeugd en Wmo Leerplicht/schoolverzu

im

CDA De Krimpenerwaard scoort slecht in de vergelijking met 

soortgelijke gemeenten op het gebied van de jeugd: meer 

schoolverzuim, meer delicten, meer verwijzingen naar Halt. 

Hier is dus veel verbeter potentieel.

De gemeente Krimpenerwaard kent een relatief lagere daling van het 

schoolverzuim, het aantal delicten en het aantal verwijzingen dan de 

gemiddelde daling in Nederland. Op het gebied van leerplicht worden de 

scholen gestimuleerd te melden. Hierdoor zijn de leerlingen in beeld. 

Mogelijk verklaart het stimuleren van de melding de relatief lagere 

gemiddelde afname van het schoolverzuim.

Neven, Cazemier

19

Economie, 

ondernemen en 

bedrijvigheid

Werkgelegenheid CDA De werkgelegenheid in de Krimpenerwaard is relatief laag. 

Gelijktijdig is er geen uitzicht dat het college erin slaagt om de 

Krimpenerwaard in de Top van de noteringen van een MKB- 

vriendelijkste gemeente. Dat moet echt beter in de nieuwe 

periode.

De enquête MKB vriendelijkste gemeente vindt iedere 2 jaar plaats. De 

eerste resultaten kort na de herindeling (2015-2016) leverde een 16e 

plaats op de provinciale ranglijst op en een 29e plaats op de lijst van qua 

grootte vergelijkbare gemeenten. Dit vormt een mooie basis voor de 

nabije toekomst. Aan verbeterpunten wordt inmiddels gewerkt waardoor 

de algemene waardering van de ondernemers naar verwachting verder 

zal toenemen in de nieuwe periode.

Vente

20

Bestuur en 

dienstverlening

Right to Challenge CDA Verder roept het CDA het college op om de door de Raad 

aangenomen Motie M17-08 over de “Right to Challenge” 

spoedig tot uitvoering te laten komen.

Wij geven uitvoering aan deze motie d.m.v. drie pilot projecten. U bent 

hierover op 26 september via een RIB geïnformeerd. De ervaringen met 

deze pilot projecten worden benut t.b.v. het ontwikkelen van beleid op dit 

gebied. 

Sleeuwenhoek
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Samenleving, Jeugd 

en Wmo, Werk en 

inkomen

Begroting Sociaal 

Domein

CDA In het sociaal domein neemt het huidige college een 

(financieel) voorschot op de toekomst. Zij gaat ervan uit dat er 

vanaf 2019 spontaan 400.000 oplopend tot 800.000 euro over 

gaat blijven. Er staat bijgeschreven dat we dat met elkaar 

hebben afgesproken, maar op de feitelijke vraag, wanneer dat 

is afgesproken, wordt niet geantwoord. Volgens dat antwoord, 

wordt verondersteld dat dit spontaan zal overblijven o.b.v. de 

investeringen die nu zijn gedaan in het “voorveld”. Daarbij is 

echter niet geïnvesteerd in preventie. Zonder extra 

beleidsmatige inzet op preventie zal dit geld niet spontaan 

overblijven. Deze ingeboekte besparing is volgens het CDA 

onterecht en belast dit het komende college met een 

bezuiniging, zonder dat er onderliggende plannen voor zijn.

Gezien de landelijke ontwikkelingen op het gebied van 

jeugdhulp (problemen en volumetoename) lijkt het logischer 

om het geld te handhaven op het niveau van 2018.

Omdat er destijds volop investeringen zijn gedaan in het voorveld gaan 

wij er vanuit dat deze besparing realistisch is.

Neven, Sleeuwenhoek, 

Vente

22

Werk en inkomen Armoedebestrijding CDA Er is speciaal geld door de rijksoverheid vrijgemaakt voor 

armoedebestrijding ten gunste van kinderen en ouderen. Maar 

omdat dit geld nu niet wordt uitgegeven (waarvoor het 

bedoeld is), besluit dit college om 100.000 euro te gebruiken 

als algemeen dekkingsmiddel. Omdat het dit college niet lukt 

om het geld bij de inwoners te krijgen (voor wie dit geld 

bedoeld is), besluit het college om dit geld maar ergens 

anders voor te gebruiken. Het CDA wil graag van het college 

horen of zij bereid is om dit geld te reserveren en zich extra in 

te spannen om dit geld toch bij de juiste inwoners te krijgen en 

anders te besteden aan andere vormen van armoedebeleid, 

zoals bijv. een regeling voor medische meerkosten.

Voor het minimabeleid was in 2017 een bedrag van € 320.000,- in de 

begroting opgenomen. Via de Eerste Tussenrapportage 2017 is daar 

structureel een bedrag van € 183.000,- bijgekomen. Dit bedrag betreft de 

structurele rijksgelden voor de bestrijding van kinderarmoede en 

armoede onder ouderen. Hierdoor is er vanaf 2017 € 503.000,- 

beschikbaar voor het minimabeleid. Het budget voor armoedebestrijding 

ten gunste van kinderen is dit jaar besteed aan de Voucherregeling. Het 

gaat hierbij om een bedrag van €137.500,00. De bestedingen aan de 

miniregelingen blijven ruim onder het oorspronkelijke budget van € 

320.000,- . Ondanks een aframing van  €100.000 is er t.o.v. 2017 netto 

sprake van een verhoging van het budget voor minimabeleid van 

€ 80.000. In het kader van de Verordening Wet Maatschappelijke 

Ondersteuning zullen wij in 2018 de mogelijkheden van een regeling voor 

medische meerkosten onderzoeken. 

Vente

23

Jeugd en Wmo WMO verordening CDA Vraag aan het college: klopt het dat er gezien het zeer kleine 

overschot van 7.000 euro voor 2018, er dus geen ruimte is om 

bij de behandeling van de nieuwe verordening, (die hopelijk 

toch nog dit jaar komt) het financieel niet mogelijk is om de 

eigen bijdrages te verlagen?

De nieuwe verordening maatschappelijke ondersteuning 2018 wordt ter 

besluitvorming aan de raad op 12-12-2017 aangeboden. De wettelijke 

kaders voor de eigen bijdrage blijven ook in de nieuwe 

verordening gehandhaafd.  Per 1 januari 2017 is de berekening voor de 

eigen bijdrage al ten gunste van de inwoners aangepast en zal naar 

verwachting nog verder worden aangepast n.a.v. het regeerakkoord per 

1 januari 2019.

Sleeuwenhoek

24

Samenleving, Jeugd 

en Wmo, Werk en 

inkomen

Inhuur personeel CDA Er is voor 2018 en 2019 nog een bedrag voor extra inhuur 

voor het Sociaal domein begroot van 175.000 aflopend naar 

87.000. Het is niet duidelijk voor welk project dit bedoeld is. 

Hetzelfde bij de werk&inkomen (77.000 aflopend naar 

33.000). Wil het college aangeven voor welk project deze 

extra personeelslast gebruikt wordt? Zolang het college dit 

niet aangeeft, gaat het CDA ervan uit dat deze extra uitgaven 

gestopt kunnen worden per 1/1/2018, wat financieel ruimte 

oplevert.

Ten behoeve van het realiseren van continuiteit op de bedrijfsvoering 

m.b.t. de Jeugdwet en de WMO is voor de duur van twee jaar tijdelijke 

capaciteit toegevoegd. Vanwege het incidentele karakter is bij de 

Tussentijdse Rapportage 2016 door uw raad besloten de lasten te 

dekken uit de reserve Sociaal Domein.

Sleeuwenhoek, Neven, 

Vente

25

Ruimtelijke ordening 

wonen en mobilteit

Wonen CDA Woningbouwplannen: het is goed dat de gemeente open staat 

voor marktinitiatieven en het is prima als de gemeente niet 

vooroploopt in het (risicodragend) aankopen van gronden, 

maar toch zal de gemeente de gestelde 

woningbouwdoeleinden (3000 nieuwe woningen) niet halen 

als ze alleen de plannen uitvoert die door de vorige 

gemeenten zijn geïnitieerd of zaken faciliteert die uit de markt 

komen! Dit vergt meer eigen initiatief om te komen tot nieuwe 

plannen. Of het moet verstopt zijn in de beschrijving van het 

product "nieuwe bestemmingsplannen". Het CDA roept het 

College dus op om aan te geven welke nieuwe eigen 

initiatieven zij op het oog heeft of beter nog: onder handen 

heeft.

De plancapaciteit wordt in beeld gebracht bij de uitwerking van de 

Woonvisie (in de Uitvoeringsagenda) naar de kernen. Dan wordt helder 

hoe de harde plancapaciteit én de planologisch vastgelegde 

mogelijkheden zich verhouden tot de ambitie met betrekking tot de 

woningaantallen.

Blok
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Ruimtelijke ordening 

wonen en mobilteit

Wonen CDA Verder roept het CDA het college op om de door de Raad 

aangenomen Motie M16-31 over de blijverslening en Motie 17-

21 (wonen in het buitengebied) spoedig tot uitvoering te laten 

komen.

M16-31: in het uitvoeringsprogramma van de Woonvisie is opgenomen 

dat wordt onderzocht wat de behoefte en toegevoegde waarde is van 

een Blijversregeling. Bij de uitvoering van de Woonvisie ligt in 2017 de 

grootste nadruk op het maken van prestatieafspraken met de 

woningcorporaties en huurders. U ontvangt eind dit jaar een 

informatienota met het standpunt van het college. In 2018 wordt de 

uitvoering van de overige elementen van de Woonvisie ter hand 

genomen. M17-21: het waarborgen van de ruimtelijke kwaliteit is 

belangrijk bij het geven van een nieuwe bestemming aan vrijkomende 

agrarische bedrijfsgebouwen.  Bij het uitwerken van de Woonvisie wordt 

het buitengebied als 'apart hoofdstuk' beschouwd. De uitvoeringsagenda 

is iets vertraagd en zal begin 2018 naar de raad gaan.

Blok

27

Samenleving Sport CDA Voor de buitensportaccommodaties geldt dat er nog steeds 

grote verschillen zijn, zowel in de gehanteerde tarieven als in 

de toegekende subsidies aan de sportverenigingen.

Gelijktijdig wordt er in de Krimpenerwaard relatief weinig 

gesport en zijn er geen programma’s in ontwikkeling om dit 

meer te stimuleren. De wethouder Sport moet hier echt meer 

aandacht aan gaan geven.

Effectuering van de harmonisatie van de buitensporttarieven is conform 

sportnota gepland in het 2e kwartaal van 2019.                              

Sleeuwenhoek

28

Jeugd en WMO Gezondheidszorg CU ChristenUnie wil graag komen tot een extra budget om goede 

ideeën op het gebied van eenzaamheid en depressie te 

ondersteunen. Kan het college zich hierin vinden? Zo nodig 

willen wij een amendement voorbereiden/indienen.

WIj wachten uw voorstel, voorzien van de benodigde dekking, af. Sleeuwenhoek

29

Jeugd en WMO Jeugd  CU Er wordt meerjarig financieel ingezet op een neerwaartse 

trend binnen het Sociaal Domein, tegelijkertijd zien we heel 

veel partijen die zich in de Jeugdwet bezighouden met zorg 

voor en zorg aan de jeugd. De ChristenUnie zou graag een 

onderzoek zien waarbij wordt bekeken of er kwaliteitswinst is 

te behalen door betere samenwerking.

Innovatie en samenwerking in de jeugdhulp is van groot belang en o.a. 

een van de voorwaarde bij de inkoop. Op dit moment wordt gewerkt aan 

het intensiveren van de samenwerking met de huisartsen en de 

professionals in het onderwijs. 

Neven

30

Duurzaamheid, 

infrastructuur en 

Milieu

Fair Trade CU Wanneer kan Krimpenerwaard zich Fair Trade gemeente 

noemen? Welke maatregelen heeft het College op dit gebied 

inmiddels genomen?

De planning is om het eerte kwartaal van 2018 de titel behaald te 

hebben. Het project, dat wordt uitgevoerd door een werkgroep vanuit de 

samenleving, ligt op schema.  De gemeente heeft het project geïnitieerd, 

ondersteunt het project en koopt zelf conform de Fairtraderegels in. 

Vente

31

Duurzaamheid, 

infrastructuur en 

Milieu

Duurzaamheid CU Hoe staat het met het toegezegde Duurzaamheidsplan? Zijn 

de middelen die u heeft opgenomen in de begroting 

voldoende om dit plan -ook structureel- tot uitvoer te brengen? 

Welke ruimte biedt u de gemeenteraad om bij te sturen?

Het college komt nog dit jaar met een raadsinformatiebrief over de 

inhoud van het programmaplan Duurzaamheid. De benodigde middelen 

voor 2018 zijn in de begroting opgenomen. De kosten voor 2019 en 

verder worden per project in beeld gebracht. Benodigde middelen 

worden eerst gezocht binnen de bestaande begroting. Als nieuw budget 

nodig is, wordt aangesloten bij de P&C cyclus. De gemeenteraad kan 

sturen via de begroting. De raad kan ook kaders stellen op het gebied 

van duurzaamheid en sturen op die kaders. 

Neven, Vente

32

Duurzaamheid, 

infrastructuur en 

Milieu

Duurzaamheid CU Staat het college ervoor open om te komen tot het openstellen 

van duurzaamheidsleningen voor inwoners, bedrijven en 

maatschappelijke instellingen t.b.v. innovatieve oplossingen?

Voor inwoners is er al een landelijke duurzaamheidslening. Een 

gemeentelijke duurzaamheidslening heeft naar de mening van het 

college maar een beperkte meerwaarde. Voor wat betreft een 

duurzaamheidslening voor bedrijven en maatschappelijke instellingen 

zou een duurzaamheidslening - binnen de financiële en juridische 

mogelijkheden van de gemeente- een instrument kunnen zijn. 

Neven

33

Duurzaamheid, 

infrastructuur en 

Milieu

Inzameling goenafval CU Het inzamelen van snoeiafval in de kernen wordt door 

inwoners gemist. Is het college bereid tot herinvoering van 

een takkenroute/inzamelen in alle kernen van snoei-afval, 

zoals eerder binnen enkele kernen het geval was?

Er is al een takkenroute. Snoeiafval wordt van maart tot en met oktober 

in alle kernen op afroep ingezameld.

Neven
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Werk en inkomen Minimabeleid Pvda Oprekken van de doelgroep waar de kindervouchers eenmalig 

aan besteed worden. Er is €176.000 geoormerkt beschikbaar. 

Dat is 700 keer een voucher van €250. het college geeft er in 

2017 slechts €30.000 aan uit, dus voor 120 kinderen. 

Kinderen van ouders in de schuldhulpverlening kunnen bij de 

doelgroep. Ook gezinnen van de voedselbank kunnen bij de 

doelgroep

De € 30.000 is besteed aan het Jeugdsportfonds en het 

Jeugdcultuurfonds. Daarbovenop hebben wij in het kader van de 

besteding van de armoedegelden, de voucherregeling vastgesteld. 

Ambthshalve zijn er 450 vouchers aan uitkeringsgerechtigde gezinnen 

met kinderen verstrekt. Hierbij zijn meegenomen de gezinnen met een 

schuldregeling. Tot 1 december 2017 kunnen ouders met een laag 

inkomen tot 110% nog een aanvraag indienen.

Vente

35

Werk en inkomen Minimabeleid Pvda Een groot aandeel van de (nieuwe) uitkeringsgerechtigden 

valt onder jongeren tot 27 jaar of is ZZP-er. Welke acties heeft 

het college ingezet om deze doelgroepen beter te helpen? Ze 

zijn ook duidelijk te onderscheiden bij de 

schulddienstverlening. Daar moet meer aan de hand zijn of 

daar kan gerichter op ondersteund worden!

11% van het uitkeringsbestand is jonger dan 27 jaar. Hiervan bestaat de 

helft uit statushouders. De groep jongeren heeft nadrukkelijk onze 

aandacht. Zo is een fulltime jongerenconsulent beschikbaar, die zich 

bezighoudt met begeleiding naar school en/of naar werk. Aanvullend 

hierop is een regionale jongerencoach actief die met name jongeren met 

een vso/pro-achtergrond naar werk toe begeleid. Binnen Promen is een 

project School@Work actief dat gericht is op jongeren die zijn uitgevallen 

uit het vso/pro-onderwijs. Het project zorgt ervoo dat deze jongeren ofwel 

weer naar school gaan ofwel via een leerwerktraject aan de slag gaan. 

Tot slot voorzien wij in een regeling voor startende zzp-ers (jong en oud), 

waarin deze groep wordt ondersteund in het verkrijgen van 

ondernemersvaardigheden etc.  

Vente

36

Economie, 

ondernemen en 

bedrijvigheid

Werkgelegenheid Pvda Als we naar de begroting 2018 kijken (indicatoren)dan scoort 

Krimpenerwaard laag op aantal banen en het aantal bedrijven. 

Er staat ook aardig wat bedrijfsterrein leeg. Wat heeft het 

college nu echt gedaan om extra banen naar de gemeente te 

halen? 

Het aantal beschikbare banen is inderdaad lager dan de 

beroepsbevolking. Er is veel behoefte aan technisch personeel. Hiertoe 

wordt fors ingezet op het Leerwerkbedrijf Krimpenerwaard waarbij een 

duurzame verbinding tot stand komt tussen voortgezet onderwijs, 

vervolgonderwijs, bedrijfsleven (Ondernemerskringen) en Overheid . 

Komend jaar wordt ook ingezet op technieklessen op de basisscholen 

meer te verbinden aan de regionale ontwikkelingen (thema's) en 

vervolgonderwijs.   In onze gemeente is met name in de technische, 

logistieke en productiesector vraag naar personeel, zowel laagopgeleid 

als hoger opgeleiden. Echter er is nog te weinig afstemming tussen 

vraag en aanbod. De implementatie van het Leerwerkbedrijf waarbij 

Onderwijs, Ondernemers en Overheid eendrachtig samenwerken draagt 

bij aan een betere (lokale) afstemming tussen vraag en aanbod van 

personeel.

Vente

37

Jeugd en Wmo Wmo  Pvda we horen nog dat mensen lang wachten op antwoord van het 

WMO-loket (Samenleving en Zorg)

Wij zijn op dit moment niet bekend met deze geluiden. Volgens interne 

monitoring zijn cijfers m.b.t afhandelingstermijn en doorlooptijden juist 

verbeterd. Cliëntervaringsonderzoek laat ook een grote tevredenheid 

zien.

Sleeuwenhoek

38

Samenleving Mantelpas Pvda we hebben nog geen idee of de mantelzorgpas echt wordt 

gewaardeerd. We hebben nog geen evaluatie van de 

mantelzorgpas. Nemen mensen het geld op? Bereiken we al 

meer mantelzorgers dan vorig jaar? 

Maandelijks ontvangen we een overzicht met het aantal nieuwe 

aanmeldingen en hoeveel er uitgegeven is. Het aantal winkeliers waar 

men nu terecht kan is inmiddels gegroeid naar 100. We bereiken meer 

mantelzorgers dan vorig jaar. In het voorjaar van 2018 zal een 

uitgebreide evaluatie plaats vinden.

Sleeuwenhoek

39

Samenleving Mantelpas Pvda neemt het aantal mantelzorgers en vrijwilligers al toe? dat was 

een belangrijke ambitie van het college. 

Het college heeft zich niet alleen als doel gesteld om het aantal 

mantelzorgers en vrijwilligers te vergroten maar ook om het aantal 

mantelzorgers en vrijwilligers beter te bereiken en te ondersteunen. Een 

belangrijk onderdeel hiervan is hierbij zorg te dragen voor de waardering. 

Bij de mantelzorger is er voor gekozen om naast de mantelzorgpas ook 

te kiezen voor een mantelzorgsteunpunt. Bij de vrijwilligers heeft het 

college in december 2016 gekozen voor een vrijwilligerspas. Daarnaast 

komt er begin 2018 een promotie van vrijwilligerswerk in de media met 

als doel om meer vrijwilligers aan te trekken.

Sleeuwenhoek

40
Samenleving Mantelpas Pvda Als de mantelzorgpas succesvol is.. wanneer komt er een 

vrijwilligerspas?

De vrijwilligerspas wordt op 7 december symbolisch uitgereikt door de 

portefeuillehouder. Daarmee start het verstrekken van deze pas.

Sleeuwenhoek
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Ruimtelijke ordening, 

wonen en mobiliteit

Wonen Pvda Zekerheid over betaalbaar wonen

De woonvisie is vastgesteld. Eindelijk. Nu de uitwerking, maar 

daar neemt het college de tijd voor. 

Maar de noodzaak is er nu al.

- De koopmarkt ontploft, het nieuwe kabinet bezuinigt op de 

huurtoeslag en de huurprijzen zullen niet zakken omdat de 

tijdelijke extra heffing aan de Woningbouwcorporaties 

gehandhaafd blijven. 

- Er komen steeds meer tijdelijke banen en vooral baantjes. 

Dat zet de verhouding vaste inkomsten versus vaste lasten 

sterk onder druk. Mensen zullen daardoor meer behoefte 

krijgen aan huren dan aan kopen.

- Verdien je iets meer? Op de vrije markt kun je bijna niet 

huren.

- Verdien je heel weinig? Ook bij de woningbouwcorporaties 

zijn maar weinig echt goedkope huurwoningen. De goedkope 

huisjes die we hadden en die nooit leeg stonden worden 

verkocht. 

- En als je wilt kopen valt het ook niet mee. Van het zelfde 

laken een pak. Goedkope koophuizen zijn er nauwelijks en 

voor duurdere koophuizen moet je heel wat spaargeld 

hebben!

Om ook jongeren in de Krimpenerwaard te houden en krijgen 

is er extra noodzaak om nu aan de slag te gaan met 

betaalbare goedkope woningen in de huur en koopsector.

Eén van de belangrijke uitwerkingen van de Woonvisie vindt op dit 

moment plaats: de prestatieafspraken met de woningcorporaties in de 

gemeente. Daarin worden de uitgangspunten van de Woonvisie met 

betrekking tot de sociale huursector meegenomen en uitonderhandeld. 

Daarnaast worden de lopende nieuwbouwprojecten voortvarend 

opgepakt, zoals in de afgelopen jaren ook al is gebeurd (met een hoog 

aantal opleveringen van nieuwe woningen). Dit zal de doorstroming op 

de woningmarkt op gang brengen (één van de belangrijke pijlers van de 

Woonvisie). Tot slot wordt in de uitwerking van de Woonvisie naar de 

kernen aandacht besteed aan de kwantitatieve én kwalitatieve vraag 

(waaronder huur/koop en prijsklasse) in de kernen van de gemeente 

Krimpenerwaard, afgezet tegen de plancapaciteit.

Blok

42

Duurzaamheid,infrastr

uctuur en milieu

Verkeer Pvda Zekerheid voor de natuur en rust

Natuurlijk zal onze infrastructuur geschikt moeten zijn om 

meer bedrijfsvervoer en woon-werkvervoer mogelijk te maken. 

Maar een tweede brug gaat ons te ver.

Beter meer aandacht voor ‘snelfiets’ verkeer, beter benutten 

veerponten, openbaar vervoer over land en water. Een 

optelsom van kleinere maatregelen en verkeersmanagement.

De PvdA wil een actieve rol van dit college in deze zaak.

Wij pakken hierin een actieve rol. Wij verwijzen hierbij naar het '10 

puntenplan' voor een betere bereikbaarheid gemeente Krimpenerwaard. 

Genoemde aandachtspunten maken hier onderdeel van uit.

Neven

43

Economie, 

ondernemen en 

bedrijvigheid

Landbouw Pvda In de begroting staat weinig nieuw beleid. Maar één financieel 

voorstel wordt wel aangekondigd.

Om de landbouw om te vormen, en de agrarische bedrijven 

hierin te kunnen steunen kondigt dit college extra budget aan.  

Dit bevreemdt ons. Deze sector geniet al talrijk subsidies. Is 

er nu nog meer geldsteun nodig? Europa betaalt, de provincie 

betaalt.. wanneer wordt dit verkapte staatssteun? 

Veranderingen in de polder zijn nodig maar zijn al tientallen 

jaren bekend. Elke bedrijfssector moet op ontwikkelingen 

anticiperen. Onze winkeliers krijgen toch ook niet zoveel 

steun. Kortom, vragen genoeg.

Momenteel wordt gewerkt aan de Proeftuin Krimpenerwaard. De 

Proeftuin Krimpenerwaard is gericht op het aanjagen van 

landbouwinnovatie. Net als in andere sectoren komt innovatie veeal 

alleen van de grond door stimulering van de overheid. Er is geen sprake 

van verkapte staatsteun. In de Proeftuin wordt door agrariers 

samengewerkt met kennisinstellingen en ketenpartners. De projecten zijn 

gericht op versterking van de biodiversiteit, vermindering van CO2 

uitstoot, vermindering van bodemdaling en schoner water in de 

Krimperwaard. Daarmee draagt de Proeftuin bij aan de bredere 

duurzaamheidsdoelstellingen van de gemeente, als duurzaam ruimte 

gebruik, duurzaam gebruik van grondstoffen en het streven om in 2050 

een CO2-neutrale gemeente te zijn.

Vente

44

Samenleving Subsidies Pvda Blijven de wijken leefbaar? Dat zal de tijd uitmaken. Maar 

belangrijk is dat we helpen de lokale verenigingen en 

stichtingen vitaal te houden. En nieuwe initiatieven te 

omarmen. Dat is goed voor een dorp, en voor motivatie van 

vrijwilligers. Ook het college zegt dat.

Dus waarom staat het subsidiebeleid nu al 4 jaar op slot. Het 

subsidieplafond werd opgehoogd en een beetje geïndexeerd. 

Maar het college kent lang niet het hele bedrag toe.  

Bijvoorbeeld als er iets nieuws wordt aangevraagd. Dat had 

best gekund, het college mag binnen het plafond zelf 

besluiten.. Nieuwe initiatieven zijn goed, … en stimulerend 

voor een dorp. 

Op dit moment wordt gewerkt aan het ontwikkelen van nieuw subsidie 

instrumentarium. Tot de vaststelling van dit nieuwe instrumentarium 

wordt bij de structurele subsidie verlening uitgegaan van het 

subsidiebedrag van voorgaand jaar plus inflatiecorrectie. De financiële 

ruimte die binnen het subsidieplafond beschikbaar is wordt benut om 

organisaties incidenteel tegemoet te komen.

Sleeuwenhoek
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Openbare orde en 

veiligheid

Openingstijden 

evenementen / 

winkels

Pvda Wat de PvdA betreft geen beperking van evenementen die 

bijdragen aan de leefbaarheid. Ook niet op zondagen 

vanwege zondagsrust. We hebben respect voor 

godsdienstige overtuigingen. Maar die beleef je individueel 

zonder anderen daarmee lastig te vallen. Kerk en staat zijn 

gescheiden. 

Het evenementenbeleid is in ontwikkeling. Hierin is ook aandacht voor de 

eindtijd van evenementen. 

Cazemier

46

Samenleving Jeugd VGBK Gemeente Belang Krimpenerwaard pleit voor een symposium 

waar bekeken wordt op welke wijze het  jeugd en 

jongerenwerk in de toekomst in de gemeente Krimpenerwaard 

vorm gegeven gaat worden. (Wat wil de jeugd zelf/wat is 

nodig).

Iedere kern verdient zijn eigen wijkagent, 11 kernen 11 

wijkagenten. Een wijkagent per 500 inwoners zoals 

omschreven in de politiewet. De gemeente heeft nauwelijks 

invloed op dit proces. Of zijn wij als raad bereid om uit eigen 

middelen extra wijkagenten/boa’s te financieren? 

Gemeente Belang Krimpenerwaard doet bij deze het voorstel 

om een brede discussie te voeren en het bovenstaande 

integraal te bezien.  

Wij geven graag gehoor aan dit verzoek, om op deze wijze met 

betrokkenen en uitvoerders vorm te geven aan dit deel van het 

jeugdbeleid.

Een onderzoek naar de huidige functie en omvang is reeds gestart, 

daarin wordt ook de relatie gelegd met de (jeugd)boa. 

De discussie over uitbreiding Boa's juichen we toe. Eigen middelen 

beschikbaar stellen voor extra wijkagenten is niet mogelijk. 

Neven, Cazemier

47

Ruimtelijke ordening, 

wonen en mobiliteit

Grondbeleid VGBK Gemeente Belang Krimpenerwaard vindt dat de onlangs 

vastgestelde nota Grondbeleid een mooi handvat biedt om 

zaken te versnellen. De regie moet op het juiste moment 

worden gepakt door het college om de voortgang te 

garanderen. Gemeente Belang Krimpenerwaard is bereid 

daar enig financieel risico te nemen (actief Grondbeleid ).In de 

diverse kernen maar vooral de kernen Haastrecht en 

Ouderkerk a/d IJssel kan men niet weer decennia lang 

wachten op woningbouw voor haar inwoners ( zie Bos en 

Water ).

Wat is de visie van het college hierop en op welke termijn 

denkt het college met concrete vervolgstappen te komen.

Zie nota Grondbeleid. Binnen kaders worden diverse projecten al 

opgepakt.

Blok

48

Duurzaamheid, 

infrastructuur en 

milieu

Duurzaamheid VGBK De verzamelpunten voor plasticafval zijn in de gemeente 

divers en geven op sommige plekken op de ophaaldagen een 

zeer rommelig gezicht. Gemeente Belang Krimpenerwaard  

pleit voor een inventarisatie van inzamelpunten voor 

plasticafval en deze na inventarisatie volgens een vaste 

standaard in te richten. 

Gemeente Belang Krimpenerwaard ziet graag met spoed 

voorstellen van het college tegemoet omtrent de besteding 

van de €300.000 binnen de begroting ter verduurzaming van 

gemeentelijke gebouwen en vooral gebouwen die door 

verenigingen worden gebruikt, sportkantines enz. Het 

plaatsen van zonnepanelen heeft daarbij onze voorkeur. Zij er 

al stappen ondernomen ?  

Het college heeft sterke twijfels of een inventarisatie en 

standaardinrichting van inzamelpunten plastic afval tot een verbetering 

zou leiden. Op dit moment vinden quickscans plaats van elf panden (vier 

gemeentekantoren, zes sporthallen en een gemeentewerf). Deze 

quickscans brengen in beeld welke duurzaamheidsmaatregelen getroffen 

kunnen worden, wat de investering is en wat de terugverdientijd is. 

Criteria zullen zijn de terugverdientijd en of de maatregel te treffen is in 

combinatie met regulier onderhoud. Het zal veelal een combinatie 

worden van energiebesparende maatregelen en opwekking van 

duurzame energie/zonnepanelen. De verantwoording aan de raad van de 

besteding van het budget vindt plaats in de P&C cyclus. Het benodigde 

budget voor 2019 en daarna wordt opgenomen in de kadernota 2019.

Neven

49

Recreatie en 

Toerisme

Toerisme VGBK Met kleinschalige voorzieningen voor het toerisme wordt ook 

het inrichten van voldoende camperparkeerplaatsen en 

camper overnachtingsplaatsen bedoeld.

Gemeente Belang Krimpenerwaard verwacht dat hier in 2018 

echt vorderingen worden gemaakt en er in minimaal 5 kernen 

realisatie plaats vindt.

In 2018 worden camperparkeerplaatsen gerealiseerd op grote 

parkeerterreinen met aantrekkelijke ligging. Ook worden agrariërs en 

particulieren gestimuleerd en begeleid bij het realiseren van 

campererven (oproep in 2017). Er worden beleidsuitgangspunten 

gemaakt waardoor in alle kernen dezelfde mogelijkheden komen om 

camper overnachtingsplaatsen te realiseren. 

Blok
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Bestuur en 

dienstverlening

Dienstverlening VGBK Nog regelmatig horen wij in de wandelgangen dat de burger 

niet of onvoldoende antwoord krijgt bij vraagstelling aan de 

het gemeentelijk apparaat, het is belangrijk om te weten of dit 

een serieus probleem is.Gemeente Belang Krimpenerwaard 

vindt dit een onderwerp wat constante aandacht verdient. Een 

repeterend klant tevredenheid onderzoek kan daar bij helpen.

Is dit al in de systemen van Krimpenerwaard ingevoerd ?

Ja. In 2018 voeren wij weer een klanttevredenheidsonderzoek uit. Sleeuwenhoek

51
Samenleving Jeugd VGBK Gemeente Belang Krimpenerwaard wil o.a. graag een JOP 

realiseren in Gouderak.

Wij zijn de mogelijkheden daarvoor momenteel aan het onderzoeken. Neven

52

Openbare orde en 

veiligheid

Brandweer VGBK Om de vrijwillige brandweerkorpsen op sterkte te houden 

dient er elk jaar een wervingscampagne georganiseerd te 

worden

De brandweer is primair verantwoordelijk voor wervingscampagnes. Wij 

ondersteunen hen daarbij indien nodig.

Cazemier

53

Duurzaamheid, 

infrastructuur en 

milieu

Openbaar vervoer VGBK De invoering van R- net op de wijze zoals het nu 

gepresenteerd is en het verdwijnen van veel haltes in de 

kernen van de Krimpenerwaard is in de visie van Gemeente 

Belang Krimpenerwaard geen goede ontwikkeling en tast de 

leefbaarheid en vitaliteit van de kernen aan.  

Er verdwijnen een aantal haltes, die gelet op het aantal instappers en 

uitstappers en loopafstanden geen afbraak doen aan de leefbaarheid en 

vitaliteit. Er komt een Hoogwaardig Openbaar Vervoernet voor terug. 

Hogere frequentie, comfort, sneller, betere halteplaatsvoorzieningen, 

langer in avonduren reizen.

Neven

54

Duurzaamheid, 

infrastructuur en 

milieu

Duurzaamheid VGBK Vanuit het uitgangspunt duurzaamheid is Gemeente Belang 

Krimpenerwaard van mening dat er voor milieuvriendelijk 

elektrisch vervoer in onze gemeente meer oplaadpunten 

moeten komen. De aanvraagprocedure voor een laadpunt 

moet sneller worden doorlopen om te voorkomen dat 

inwoners afhaken. 

Samen met onze uitvoerder Allego werken we toe naar een doorlooptijd 

van 18 weken. De doorlooptijd wordt bepaald door de beschikbaarheid 

van een rustige parkeerplek in de buurt van de aanvrager, gesprek met 

omwonenden, technische check door Stedin, procedure verkeersbesluit 

en de aanleg door de aannemer. Eind dit jaar evalueren we het proces 

om deze gericht te verbeteren.

Neven

55

Ruimtelijke Ordeing, 

Wonen en Mobiliteit

Strategische visie 

Krimpenerwaard (Riek 

Bakker)

SGP Herkent het college zich in de kaders waarbinnen de SGP de 

ontwikkeling van onze gemeente voor zich ziet? (redactie: er 

moet een integrale uitwerking van de visie voor ons gebied 

komen, geen van de drie perspectieven is hét antwoord op de 

uitdagingen van morgen. Goede elementen uit elk van de 

perspectieven gebruikt kunnen en moeten worden. 

Samenwerking met andere overheden (gemeente Krimpen 

aan den IJssel, provincie Zuid-Holland, hoogheemraadschap 

S&K) is onontkoombaar).

Conform het besluit van de gemeenteraad zet het college eerst in op het 

helder krijgen van de opdracht voor de verkenner. Daarna wordt een 

bijeenkomst belegd met de raadsleden om aan te geven waar de 

prioriteiten, wensen en ideeën liggen. Alle input, wordt daarin 

meegenomen. Uiteraard doen we alles in samenwerking met de andere 

overheden, maar heel nadrukkelijk ook met de samenleving.

Vente

56

Ruimtelijke Ordeing, 

Wonen en Mobiliteit

Strategische visie 

Krimpenerwaard (Riek 

Bakker)

SGP Hoe staat het met de werkzaamheden van de 

verkenner/kwartiermaker?

Conform het besluit van de gemeenteraad zet het college eerst in op het 

helder krijgen van de opdracht voor de verkenner. Daarna wordt een 

bijeenkomst belegd met de raadsleden om aan te geven waar de 

prioriteiten, wensen en ideeën liggen. Alle input, wordt daarin 

meegenomen. Uiteraard doen we alles in samenwerking met de andere 

overheden, maar heel nadrukkelijk ook met de samenleving.

Op 13 oktober is een RIB naar de gemeenteraad gezonden met 

informatie omtrent deze voortgang omtrent de Verkenner. Deze RIB is 

aan de stukken voor de raadsvergadering van 31 oktober toegevoegd.

Vente

57

Financiën en 

Algemene 

dekkingsmiddelen

Woonlasten SGP Hoe ziet het college de gemeentelijke lastenontwikkeling in 

meerjarig perspectief?

Uitgangspunt is alleen aanpassen voor inflatiecorrectie. Boere

58

Duurzaamheid, 

infrastructuur en 

milieu

Rioolheffing SGP Kan het college meer duidelijkheid geven over dat 

meerjarenperspectief? (verhoging rioollasten op grond van het 

gemeentelijk rioleringsplan)

Zie reactie op vraag 14. Boere

59

Duurzaamheid, 

infrastructuur en 

milieu

Rioolheffing SGP Het is onverteerbaar dat niet aangesloten agrarische percelen 

toch aan geslagen worden voor rioolrechten. Mijn fractie vindt 

de juridische argumentatie die het college van SVHW 

overneemt niet steekhoudend en dringt er opnieuw heel sterk 

op aan om op dit punt met oplossingen te komen. 

Elke wijziging van de Verordening rioolheffing leidt tot andere 

ongelijkheden en tot een lastenverschuiving die meer objecten treft dan 

het aantal agrarische objecten. De juridische risico’s die dat met zich 

meebrengt zijn groot. Daarnaast is een wijziging tegengesteld aan de 

bedoeling van de wetgever, nl. kostenverhaal voor de zorgplichten die de 

gemeente heeft in de openbare ruimte.

Boere
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Financiën en 

Algemene 

dekkingsmiddelen

Hondenbelasting SGP Bij de kadernota hebben wij een motie ingediend om te komen 

tot een (beheerste) afbouw en afschaffing van de 

hondenbelasting. Het college heeft toegezegd met voorstellen 

hiervoor te komen. Waarom is het college deze toezegging 

niet nagekomen?

Er zijn scenario's uitgewerkt met een afbouw van 3 en 10 jaar. Deze kunt 

u vinden in de (nieuwe) bijlage bij de Verordening Hondenbelasting. Het 

saldo van de begroting laat op dit moment geen ruimte om de belasting 

in 2018 af te bouwen/af te schaffen. Wij doen hiertoe dan ook geen 

voorstel en laten de afweging aan de gemeenteraad. 

Boere

61

Financiën en 

Algemene 

dekkingsmiddelen

Hondenbelasting SGP Waarom wordt er zelfs met meeropbrengst gerekend ten 

opzichte van voorgaande jaren? (van de hondenbelasting)

Op basis van de realisatie in 2016 is de opbrengst hondenbelasting bij 

de eerste tussentijdse rapportage 2017 met € 40.000 verhoogd. Conform 

de kadernota 2018 zijn de tarieven voor 2018 vervolgens geïndexeerd 

met 1,4% inflatie. 

Boere

62

Financiën en 

Algemene 

dekkingsmiddelen

Hondenbelasting SGP Wanneer is het college van plan om te komen met voorstellen 

voor de afbouw/afschaffing van de hondenbelasting? 

Zie reactie op vraag 60, Boere

63

Duurzaamheid, 

infrastructuur en 

milieu

Diftar SGP Zo kan er betere voorlichting plaatsvinden over welk afval er 

precies in welke stroom terecht mag komen. Met name over 

welk afval er in de plastic-inzameling mee kan, bestaat naar 

ons oordeel nog de nodige onduidelijkheid. Wil het college die 

voorligt ter hand nemen?

Wij hebben al veel gecommuniceerd over wat bij het plastic 

verpakkingsafval mag: in de nieuwsbrieven diftar, in de afvalkalenders 

die jaarlijks verspreid worden, in het Kontakt, op de gemeentewebsite en 

via social media. Bij de inzameling blijkt dat inderdaad nog niet voor 

iedereen duidelijk is wat tot plastic verpakkingsafval wordt gerekend. 

Herhaling van de communicatie is nodig. Wij zijn in elk geval 

voornemens nog in 2017 een dubbele pagina over afvalscheiding in het 

Kontakt op te nemen. Ook zullen wij  hier in de afvalkalender 2018 

opnieuw aandacht schenken.

Neven

64

Duurzaamheid, 

infrastructuur en 

milieu

Diftar SGP Daarnaast zouden we niet alleen blik, maar alle metalen (met 

bepaalde afmetingen) in de glascontainer moeten 

verzamelen. Zo kan er mogelijk nog meer uit het restafval 

gehouden worden of is het minder nodig om de gang naar de 

afvalverzamelcentra te maken. Wij roepen het college op om 

van deze mogelijkheid gebruik te maken. 

Werp eens een blik in de glasbak is nog in de pilotfase. In deze fase 

mogen ook 'kleine metalen' in de glasbak worden gegooid. Tijdens de 

evaluatie van de pilot onderzoeken we of dit problemen oplevert bij de 

verwerking van het aangeleverde materiaal. Tot op heden zijn er geen 

problemen geconstateerd bij de verwerking. 

Neven

65

Duurzaamheid, 

infrastructuur en 

milieu

Diftar SGP Zijn de vulopeningen van de glasbakken overigens geschikt 

voor het aanbod van alle metalen voorwerpen die hierin 

verzameld zouden kunnen worden?

Ja. Neven

66

Economie, 

ondernemen en 

bedrijvigheid

Eneco aandelen SGP Met de verkoop van de Eneco-aandelen zijn grote financiële 

belangen gemoeid. Als het tot verkoop komt, waarover het 

komende kalenderjaar een besluit zal vallen, vindt mijn fractie 

het van groot belang dat de hiermee ter beschikking komende 

gelden worden ingezet om te werken aan verduurzaming en 

energietransitie. 

Op dit moment zijn er nog veel onzekerheden bij de eventuele verkoop 

van de aandelen. (Aan wie, wanneer, bedrag etc.) Indien er uiteindelijk 

toch een opbrengst gerealiseerd wordt besluit de raad over de 

bestemming van de gelden. 

Boere, Neven

67

Duurzaamheid, 

infrastructuur en 

milieu

Duurzaamheid SGP Op welke manier is het college bezig om na te denken over 

het gemeentelijke aandeel in de energietransitie. 

De gemeente beschikt over een programma duurzaamheid. De doelen 

van dit programma zijn sterk gericht op de energietransitie. Het 

programmaplan duurzaamheid, met de projecten voor de komende vier 

jaren, is in concept gereed. Dit focus van dit programmaplan ligt 

voornamelijk op de energietransitie. De raad ontvangt hierover nog in 

2017 een raadsinformatiebrief met het programmaplan. De gemeente 

Krimpenerwaard neemt daarnaast deel aan de regionale energiestategie.

Vente, Neven

68

Duurzaamheid, 

infrastructuur en 

milieu

Duurzaamheid SGP In welke netwerken participeert onze gemeente? De gemeente Krimpenerwaard participeert op het gebied van 

duurzaamheid in de ODMH, bestuurlijke tafel duurzaamheid, Groene 

Hart werkt, Cyclus, MRDH en Waardzaam. Ook zijn er contacten met de 

gemeente Krimpen aan den IJssel. 

Vente, Neven
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Duurzaamheid, 

infrastructuur en 

milieu

Duurzaamheid SGP Wat is precies gebeurt met de extra middelen die twee jaar 

geleden aan de begroting zijn toegevoegd om verduurzaming 

te stimuleren?

De volgende acties, maatregelen en projecten (niet uitputtende lijst) zijn 

uitgevoerd, of in uitvoering: invoering diftar, blik in de glasbak, invoering 

takkenroute, ondergrondse containers legen op volmedlign, GFT 

vergisten en composteren, ondertekening FSC-convenant, 

informatieavond VVE's, informatie over verduurzaming schoolgebouwen 

naar scholen, samenzonneenergie, zonnepanelen op gemeentekantoor 

Lekkererk, zonneboiler op gymzaal Schoonhoven, gescheiden 

afvalinzameling gemeentekantoren,quickscans energiebesparing 11 

gemeentelijke gebouwen, energy battle, opstellen criteria duurzaam 

inkopen, dubbele duurzaamheidspagina in het Kontakt, wijkaanpak, 

duurzaam bouwloket, Waardzaam, rol bevoegd gezag, deelname 

regionale energiestrategie, op laten stellen warmtekaart, Fairtrade, nacht 

van de nacht met excursie, beleid oplaadpalen elektrisceh auto's, warme 

truiendag, bestuursakkoord VANG, programmaplan duurzaamheid 2018-

2021 in concept opgesteld, duurzaamheid in prestatieafspraken 

wooncorporaties, financiële ondersteuning informatieavond over 

zonnepanelen door Waardstroom, nulmeting CO2-uitstoot, 

verduurzaming gemeentelijk wagenpark, energie coaches, 

€ 1000 voor het beste duurzaamheidsidee uit de samenleving, 

Neven

70

Duurzaamheid, 

infrastructuur en 

milieu

Duurzaamheid SGP En hoe worden ondernemers hierbij betrokken? De ondernemers zijn één van de doelgroepen van verduurzaming. De 

gemeente heeft, via de ODMH, de rol van bevoegd gezag. Veel 

energiebesparende maatregelen zijn al wettelijk verplicht. Ondernemers 

worden daarop gewezen bij controlebezoeken door de ODMH. 

Daarnaast vervult de gemeente een faciliterende rol voor niet wettelijke 

verplichte verduurzaming via de deelname en financiële ondersteuning 

van Waardzaam. Deelnemers van Waardzaam kunnen tegen zeer 

geringe kosten een energiebesparingsscan laten maken, die de 

besparingsmogelijkheden, investeringen en terugverdientijden voor een 

bedrijfsgebouw in beeld brengt. De gemeente Krimpenerwaard betaalt 

mee aan de energiescans en heeft een (toegekende) subsidie door de 

provincie Zuid-Holland voor waardzaam voorbereid.

Neven

71

Duurzaamheid, 

infrastructuur en 

milieu

Fair Trade SGP In verband met verduurzaming wil de gemeente ook een 

fairtrade-gemeente worden. Wat zal dit betekenen voor 

bijvoorbeeld het inkoopbeleid? 

De gemeente koopt zelf in volgens de Fairtraderegels. In het 

inkoopbeleid worden bepalingen over duurzaamheid opgenomen.

Vente

72

Duurzaamheid, 

infrastructuur en 

milieu

Fair Trade SGP En op welke andere manieren zou daaraan invulling kunnen 

worden gegeven? Het moet iets meer inhouden dan een 

uithangbord bij de invalswegen van onze gemeente. 

De titel Fairtrade gemeente is aan vaste regels gebonden en moet 

jaarlijks opnieuw worden aangevraagd. De titel Fairtrade gemeente is 

overigens geen zaak van de gemeentelijke organisatie: de titel kan 

alleen worden aangevraagd door een werkgroep vanuit de samenleving. 

De regel waar de gemeentelijke organisatie aan moet voldoen, is blijven 

inkopen volgens de Fairtraderegels.

Vente

73

Duurzaamheid, 

infrastructuur en 

milieu

Duurzaamheid / 

mobiliteit

SGP De inzet op een elektrisch wagenpark per 2030 en een 

groeiend elektrische fietsen- en scooterpark vraagt ook om 

een onderliggende infrastructuur van laadpalen. Daar ligt een 

gemeentelijke taak. Hoe speelt het college in op die 

ontwikkeling?

De gemeente Krimpenerwaard beschikt over een aantal oplaadpalen. 

Daarnaast is het beleid dat inwoners en bedrijven in de Krimpenerwaard 

een oplaadpaal kunnen aanvragen. Deze wordt dan kosteloos door een 

marktpartij geplaatst in de openbare ruimte (open marktmodel). In 2018 

wordt ook nog een onderzoek uitgevoerd naar de plaatsing van openbare 

oplaadpalen op een aantal centrale locaties in de gemeente.

Neven

74

Jeugd en WMO Sociaal beleid / 

eenzaamheid

SGP De SGP heeft eerder aandacht gevraagd voor het tegengaan 

van eenzaamheid. Een groot deel van onze ouderen 

bijvoorbeeld loopt het risico in een sociaal isolement terecht te 

komen. Een percentage van hen zit dat al. Het college heeft 

eerder aangegeven daar oog voor te hebben. Wat is daaraan 

gebeurd en wat ziet het college daar de komende periode 

voor mogelijkheden? 

Het beleidsplan dagbesteding is vastgesteld. Op 26 september bent u 

hierover via een RIB geinformeerd. Op dit moment wordt gewerkt aan de 

realisatie van de hierin opgenomen initiatieven.

Sleeuwenhoek

75

Jeugd en WMO Sociaal beleid / 

eenzaamheid

SGP Zo zouden wij onbeschutte dagopvang door de 

welzijnsstichtingen (meer) kunnen faciliteren, zodat in meer 

plaatsen en dichter bij huis zinvolle dagbesteding aangeboden 

kan worden. Dat kan beginnen met een onderzoek naar 

mogelijkheden hiervoor: locaties, interesse onder de ouderen, 

etc. Is het college hiertoe bereid? 

Zie reactie op vraag 74 Sleeuwenhoek
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Jeugd en WMO Jeugd SGP De onlangs op verzoek van de SGP-fractie gehouden thema-

avond over jeugdhulp heeft onze fractie als heel positief 

ervaren. We hebben daar veel betrokkenheid bij en 

compassie met onze jongeren geproefd. Dat doet goed. 

Tegelijkertijd heeft de SGP-fractie hieraan ook de nodige 

vragen overgehouden. Dit gaan vooral over de coördinatie van 

en samenwerking tussen alle betrokken instellingen, die deels 

ook over dezelfde specialismen beschikken. Is altijd duidelijk 

welke hulpverleners er bij een concrete casus betrokken zijn? 

Bij de start van een nieuwe case wordt naast Jeugdmatch (het 

gezamenlijke registratiesyteem) dit altijd direct na de melding en met in 

achtneming van de privacyregelgeving onderzocht. In nauw overleg met 

betrokkenen wordt een plan van aanpak opgesteld (1Gezin1Plan) 

waarbij o.a. in kaart gebracht wordt welke professionals betrokken zijn bij 

de realisatie van dit plan en op welke wijze de coordinatie vormgegeven 

wordt.

Neven

77
Jeugd en WMO Jeugd SGP Kennen die elkaars inzet en aanpak? Als dit in het belang van de case en dus de cliënt nodig is, wordt dit met 

in achtneming van de privacy regels afgestemd.

Neven

78
Jeugd en WMO Jeugd SGP Is er een hoofdverantwoordelijke voor de coördinatie van de 

geboden jeugdhulp in concrete gevallen?

Dit is maatwerk en verschilt per casus. Neven

79
Jeugd en WMO Jeugd SGP Wat zijn diens bevoegdheden en verantwoordelijkheden? Coördineren van dat wat nodig is voor de ondersteuning voor de client. Neven

80

Jeugd en WMO Jeugd SGP Hoe verloopt de verantwoording over de geboden jeugdhulp 

en op basis van welke indicatoren worden resultaten van de 

hulpverlening gemeten?

De verantwoording verloopt middels contractafspraken. Er is financiële 

en kwalitatieve sturing. 

Neven

81

Jeugd en WMO Jeugd SGP Op welke manier stuurt de gemeente erop dat er voldoende 

wordt samengewerkt en dat er geen gevallen ‘tussen wal en 

schip’ vallen? 

Dat cliënten niet tussen wal en schip vallen ziet de gemeente als haar 

eindverantwoordelijkheid. We zijn complementair aan wat aanwezig en 

nodig is en laten pas los als andere zorgverleners hun 

verantwoordelijkheid hebben opgepakt en ingevuld. 

Neven

82

Jeugd en WMO Jeugd SGP Hoe zit het met de toegang tot de hulpverlening? Het cliëntervaringsonderzoek geeft hierin een zeer positief beeld. 

Daarnaast wordt sterk geïnvesteerd in de samenwerking met de diverse 

betrokken partijen door onder meer het project Sociale Basisinfastructuur 

(SBI).

Neven

83

Jeugd en WMO Jeugd SGP Merkt het college dat hulpverlening ook tijdig wordt 

ingeroepen of gevonden? 

Dit heeft de voordurende aandacht. Mede door het eerder genoemde 

project SBI en door kennismakingsgesprekken van de consulenten met 

professionals uit het voorveld en de intensivering van de samenwerking 

met o.m. onderwijsinstellingen en huisartsen.

Neven

84

Jeugd en WMO Jeugd SGP Zonder af te doen aan de enorme inzet en betrokkenheid van 

velen en van veel organisaties bij onze jeugd, zijn er naar de 

mening van de SGP-fractie ook nog de nodige zaken die de 

aandacht vragen. Hoe gaat het college hiermee om? 

Het is niet duidelijke wat wordt verstaan onder de "nodige zaken die 

aandacht vragen".  De transformatie van de jeudhulp is en blijft nog in 

ontwikkeling. 

Neven

85

Bestuur en 

dienstverlening

Aanbestedingsbeleid SGP Er ligt nu een al twee jaar oude toezegging om een avond 

voor onze ondernemers over het aanbestedingsbeleid te 

organiseren. Waarom is dat nog steeds niet gebeurd?

In het eerste kwartaal 2018 vindt een bijeenkomst met de ondernemers 

plaats

Boere

86

Samenleving Groenonderhoud SGP Voor de groenvoorziening heft mijn fractie al een keer het idee 

geopperd om delen van het te onderhouden groen als 

reclame-object uit te geven. Het onderhoud komt voor 

rekening van de plaatselijke groenondernemers, terwijl zij 

hiermee een ‘gratis’ reclameplaats hebben. Op veel rotondes 

in den lande zien we dit al, waarom niet verder uit te breiden 

naar andere vormen van onderhoud van de openbare ruimte? 

Wil het college hier verder over nadenken?

Ja, het college wil hier verder over nadenken. In een nog uit te werken 

visie op het groenbeheer zal dit in overweging worden genomen.

Boere

87

Financiën en 

algemene 

dekkingsmiddelen

BIZ SGP De bedrijveninvesteringszones zijn een prachtig instrument 

om ondernemers zelf verantwoordelijk te maken voor de 

inrichting van de omgeving van hun bedrijf. De SGP wil dat dit 

instrument breder wordt ingezet. Dat vraagt actie van de kant 

van het college. Welk inspanningen verricht het college om 

ondernemers te stimuleren meer verantwoordelijkheid in deze 

te nemen?

Het college heeft juist dit jaar flink ingezet op de mogelijkheden van 

collectieve financiering en daartoe inmiddels al 2 bijeenkomsten voor 

ondernemers, detailhandel en agrarische sector georganiseerd. Men 

gaat aan de slag ( eind dit jaar volgt weer een bijeenkomst door de 

ondernemers georganiseerd en door de gemeente gefaciliteerd) om 

eerst doelen te bepalen in een afgebakend gebied. Daarnaast is de 

vraag gesteld of er ook gemeentebrede doelen zijn te benoemen. Daarna 

komt de financieringsvorm aan bod. Er zijn goede ervaringen met twee 

BIZ-gebieden in Bergambacht. In Schoonhoven en Lekkerkerk wordt de 

haalbaarheid van een BIZ inmiddels onderzocht. Daarnaast hebben 

Ouderkerk en Haastrecht aangegeven een BIZ te willen onderzoeken.

Vente

88

Samenleving Gezondheidszorg SGP Als we het goed hebben gaat het in onze gemeente ook de 

goede kant op qua aansluiting bij Hartveilig Wonen. Wat is de 

laatste stand van zaken?

Op de site http://www.112 krimpenerwaard.nl is per kern een overzicht 

opgenomen waar op dit moment een AED is te vinden. Medio maart 

2018 zal er in alle kernen minimaal één AED 24/7 beschikbaar zijn.

Sleeuwenhoek
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89

Samenleving Vervoer naar zwemles SGP Tijdens de begrotingsmarkt begreep de SGP-fractie dat het 

vervoer naar zwemlessen voor nieuwkomers een probleem 

zou zijn. Het is uiterst belangrijk dat deze groep, die de 

gevaren van water vaak ook onvoldoende onderkent, 

zwemvaardig wordt. Vervoer zou dan geen probleem mogen 

zijn. Herkent het college dit als een probleem en, zo ja, welke 

oplossing op welke termijn kunnen wij verwachten?

In zijn algemeenheid is dit geen probleem. Sleeuwenhoek

90

Openbare orde en 

veiligheid

Brandweer SGP Het op peil houden van het aantal brandweervrijwilligers wordt 

steeds meer een probleem. De SGP vindt investeringen in 

ons vrijwillige brandweerkorps en werving onder jeugdigen 

heel belangrijk. welke acties onderneemt het college in dit 

verband?

De brandweer is primair verantwoordelijk voor wervingscampagnes. Wij 

ondersteunen hen daarbij indien nodig.

Cazemier

91

Financiën en 

algemene 

dekkingsmiddelen

Woonlasten GBS Belasting gemeente krimpenerwaard ligt hoger dan bij andere 

gemeente dit komt voornamelijk door de rioolheffing deze ligt 

hoger dan gemiddeld. De oorzaak hiervan is dat we een heel 

landelijk, uitgestrekt gebied hebben op slappe bodem.

We vinden dat hierover goed met onze burgers 

gecommuniceerd moet worden.

Eens. Boere

92

Duurzaamheid, 

infrastructuur & milieu

Grondgesteldheid GBS We zijn bezorgd over de aanhoudende bodemdaling en 

vragen ons af de dijkverhogingen op den duur afdoend zijn.   

Wij delen uw zorg hieromtrent. Vanuit het Hoogwaterbeschermings-

programma, onderdeel van het nationale Deltaprogramma, wordt 

gekeken hoe Nederland tegen hoogwater kan worden beschermt. Onze 

dijken moeten hoge waterstanden kunnen keren om de kans op overlast 

door overstromingen te verkleinen. Het klimaat verandert en de 

zeespiegel stijgt. Tegelijkertijd daalt de bodem. Het HHSK toetst de 

dijken regelmatig om te beoordelen of zij nog stevig genoeg zijn. 

Toekomstige dijkversterkingen zouden noodzakelijkerwijs binnendijks tot 

ruimtelijke claims kunnen gaan leiden.

Boere

93

Ruimtelijke ordening, 

wonen en mobiliteit

Wonen GBS We zouden een pleidooi willen houden voor de bouw van 

betaalbare koop- en huurwoningen in de vrije sector en 

voldoende sociale huurwoningen. Er zijn n.l. een aantal 

ouderen die hun huis willen verkopen en een appartement 

willen huren. Voor de goedkopere huurwoningen van de 

sociale woningsector komen, zij gezien de hoogte van hun 

inkomen,  niet in aanmerking. Er zullen ook meer 

zorgwoningen gerealiseerd moeten worden.  

De Woonvisie speelt hier al op in. Dit wordt opgepakt in het kader van de 

uitwerking van de Woonvisie naar de kernen. Dan wordt helder wat de 

opgave (kwantitatief en kwalitatief) is in de kernen. Naar verwachting zal 

dit nog dit jaar gereed zijn.

Blok

94

Ruimtelijke ordening, 

wonen en mobiliteit

Wonen GBS (Redactie: De Waag) We hopen dat het College en de 

gemeenteraad met een oplossing komen waarin de meeste 

inwoners van Krimpen a/d Lek zich kunnen vinden. We 

vragen ons af op welke wijze de burgerparticipatie in Krimpen 

aan de Lek verlopen is, nu blijkt dat vele dorpsbewoners zich 

niet kunnen vinden in de afronding van dit project. Wat is de 

stand van zaken?

Bij het tot stand komen van het project hebben de inwoners van Krimpen 

aan de Lek op verschillende momenten mogelijkheden (inspraak, inloop, 

keukentafelsgesprekken) gehad om invloed uit te oefenen op de 

voorgenomen plannen.

Zoals afgesproken komt het college hier dit jaar bij u op terug.

Blok

95

Economie, 

ondernemen en 

bedrijvigheid

Wonen GBS (Redactie: Gemivawoningen op AZS-terrein) Inmiddels 

hebben we gehoord dat er 40 zorgwoningen gebouwd zullen 

worden.

Daarnaast zullen er ook nog 22 woningen komen. In het 

oorspronkelijke plan werden er 15 woningen genoemd.

We  vragen ons af of die 22 woningen niet teveel zijn.

We lopen immers kans dat een dergelijk aantal afbreuk zal 

doen aan de groenvoorziening.

Het plan wordt ontwikkeld op het terrein van de voormalige 

meubelfabriek dat in eigendom is van één particulier. Het gehele terrein 

is meegenomen voor de nieuwe ontwikkeling.  Het plan met het 

zorgcomplex en de 22 woningen is in overleg met de 

stedenbouwkundige tot stand gekomen waarbij tevens is gekeken naar 

de openbare ruimte en het groen.

Blok
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Duurzaamheid, 

infrastructuur & 

milieu, Recreatie en 

Toerisme

Buiten de Veerpoort GBS We hebben echter nog twee wensen:

1e. Het Veer zou erg geschikt zijn als aanlegplaats voor 

waterbussen 

2e De lege Veerpoort zou gebruikt kunnen worden als het 

toeristisch informatiecentrum van de Krimpenerwaard. 

Onze focus ligt op de verbinding vanaf Lekkerkerk. We blijven alert voor 

kansen voor de Waterbus richting Schoonhoven. We werken hiermee 

samen met verschillende partijen, bijvoorbeeld de gemeente 

Molenwaard. In Schoonhoven is initiatief genomen door verschillende 

lokale partijen om een invulling te geven aan de Veerpoort. Hiervoor 

wordt een werkgroep gestart door Zilverstad Marketing. We werken hier 

graag aan mee.  

Blok, Neven

97

Werk & inkomen Werkgelegenheid GBS We vragen aan de wethouder om in gesprekken met de lokale 

ondernemers te trachten deze groep werklozen aan een baan 

te helpen.

In het laatste kwartaal van 2017 zullen er in diverse kernen kleine 

bijeenkomsten worden gehouden, waarin een aantal geselecteerde 

werkgevers in gesprek gaan met door ons benaderde werkzoekenden 

met een doelgroepverklaring. Het doel van deze bijeenkomsten is het 

realiseren van garantiebanen. 

Vente

98

Economie, 

ondernemen en 

bedrijvigheid

Glasvezelnetwerk GBS Het onderzoek naar snelle ontwikkeling van het 

glasvezelnetwerk in het buitengebied

Dit jaar wordt de nota Snel Internet aan B&W voorgelegd waarin de 

mogelijkheden voor snel internet in het buitengebied staan beschreven. 

De uitkomsten hiervan worden daarna aan de raad voorgelegd.

Vente

99

Duurzaamheid, 

infrastructuur & milieu

Openbaar vervoer GBS Ontsluiting Krimpenerwaard:

- mogelijkheden van Waterbussen in de Lek en Hollandse 

IJssel.

-onderzoek metrostation in Krimpen a/d IJssel.

Wij zien alleen mogelijkheden in recreatieve sfeer. Uit onderzoek (vm 

Bergambacht) is gebleken dat er voor forensenverkeer geen 

businesscase is (ook zijn er nautische problemen). Proefvaarten over de 

Hollandsche IJssel brachten veel nautische problemen in beeld. Onze 

focus ligt op de verkenning van het door de raad vastgestelde '10 

puntenplan' verbetering bereikbaarheid Krimpenerwaard.

Neven

100
Bestuur & 

dienstverlening

Brandweer GBS De mogelijkheid/ ondersteuning die de gemeente kan bieden 

bij het vinden van brandweerpersoneel.

De brandweer is primair verantwoordelijk voor wervingscampagnes. Wij 

ondersteunen hen daarbij indien nodig.

Cazemier

101

Samenleving Groenonderhoud GBS wij zijn van mening dat de burger zelf voor groen moet zorgen 

door ipv tegels meer planten in de tuin te zetten. Hierdoor 

wordt ook de afvoer van regenwater verbeterd.

Klimaatadaptieve maatregelen door onze inwoners juichen wij zeker toe. 

Te veel bestrating in onze tuinen zorgt voor problemen tijdens hoosbuien 

en aanhoudende droogte, vermindering van biodiversiteit en zorgt voor 

opwarming van ons stedelijk gebied. 

Boere

102

Openbare orde en 

veiligheid

Handhaving GBS om aan veiligheid te kunnen blijven werken moeten opsporen, 

signaleren en handhaven in één hand blijven. Er moet een 

sterkere lokale aansturing van de politie zijn. De Boa's worden 

ingezet op handhaving van de APV en kleine ergernissen in 

de openbare ruimte. 

Mee eens en ter aanvulling. Het takenpakket van de Boa's wordt breder 

ingevuld.

Cazemier

103

Financiën en 

algemene 

dekkingsmiddelen

Woonlasten PK Wethouder Broere zegt bij de presentatie tegen de pers dat 

de woonlasten laag zijn en er een goed service wordt 

verleend. Voor dienstverlening scoort de gemeente 6,4 en 

over de lage woonlasten wordt zeer verschillend gedacht. 

Misschien dat de wethouder dat laatste punt kan toelichten. 

De lokale lasten zijn hoger dan het landelijk gemiddelde.

Wethouder Boere heeft tegen de pers gezegd dat het tarief voor 

afvalstoffenheffing in onze gemeente lager is dan bij omliggende 

gemeenten. Daarnaast is het zo dat de stijging van de woonlasten voor 

2018 relatief laag is te noemen. De lasten stijgen immers met minder 

dan de inflatiecorrectie.

Boere

104

Financiën en 

algemene 

dekkingsmiddelen

Begroting PK Pro Krimpenerwaard vindt dat het college via een raadsbrief 

de wijzigingen in de gepresenteerde begroting had moeten 

melden. Waarom is hiervan geen gebruik gemaakt? Bij toeval 

kom je er nu achter dat bijvoorbeeld de hondenbelasting in 10 

jaar wordt afgebouwd. Zijn er meer soortgelijke aanpassingen 

die wij moeten weten?

De door de gemeenteraad op 4 juli 2017 vastgestelde Kaders 2018 

vormen de basis voor de meerjarenbegroting. Bij de behandeling van 

deze Kaders is door de portefeuillehouder toegezegd om naar 

mogelijkheden voor de uitfasering van de hondenbelasting te kijken en 

daar in de begrotingsraad op terug te komen.

Deze eventuele afbouw van de hondenbelasting is overigens niet 

opgenomen in de begroting, maar bij het raadsvoorstel met betrekking 

tot de belastingverordeningen. Hierbij zijn drie scenario's voor uitfasering 

van de hondenbelasting gevoegd. Bij de begrotingsbehandeling kan 

hierover staande de vergadering een besluit genomen worden en over 

de dekking van de geraamde opbrengst van € 300.000.

Boere
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Financiën en 

algemene 

dekkingsmiddelen

Begroting PK PK vindt dat de begroting weinig inzicht geeft in het gevoerd 

of te voeren beleid. Vanaf 2015 wordt in grote lijnen dezelfde 

toelichting op de begroting gegeven. Tekstwijziging in het rood 

is tijdbesparend. De toelichting is weinig inspirerend. Evenals 

in 2017 is er ook nu geen nieuw beleid voor 2018 en de jaren 

daarna gepresenteerd. De ontwikkelingen staan ook niet stil. 

Hierdoor wordt 2018 een verloren jaar. 

Daarbij komt nog dat de noodzakelijke toelichting op de 

meerjarenbegroting ontbreekt. Zo’n begroting is moeilijk vast 

te stellen. 

Wij hebben onze doelstellingen en ambities voor deze coalitieperiode in 

2015 meerjarig vastgelegd in het Collegewerkprogramma. Zoals 

meermaals in de raad toegelicht hebben wij er sindsdien voor gekozen 

om bij het opstellen van de begrotingen vast te houden aan deze 

doelstellingen.

Ten aanzien van 2018 hebben is in de aanbiedingsbrief aangegeven dat 

wij bewust de ruimte laten aan een nieuwe raad en een nieuw college om 

nieuw beleid te ontwikkelen vanaf medio 2018.

Boere

106

Financiën en 

algemene 

dekkingsmiddelen

Begroting PK In de afgelopen begrotingen zijn de besluiten van de 

voormalige gemeenten verwerkt. Daar kwamen wel wat lijken 

uit de kast. Zo wordt de gemeente met forse ingrijpende 

bouwplannen geconfronteerd waarover wij vooraf niet zijn 

geïnformeerd. Op welke wijze zijn de toenmalige colleges 

daarmee omgegaan?

Op welke "lijken" doelt u hier? De besluiten vanuit de voormalige 

gemeenten zijn goedgekeurd door de gemeenteraden en provincie, 

conform de voorschriften. Tevens zijn de investeringen via de ARHI 

procedure tussen de verschillende gemeenten afgestemd en provincie.

Boere

107

Financiën en 

algemene 

dekkingsmiddelen

Woonlasten PK Het college stelt dat de lastenverlaging lager is dan de inflatie. 

Dat kan ook niet anders vindt PK, omdat de lasten de eerste 

jaren van de herindeling fors zijn toegenomen. Is het college 

bereid om de inflatiecorrectie m.b.t. de lastendruk achterwege 

te laten? De lokale lasten bedragen meer dan het landelijke 

gemiddelde. 

Nee, het saldo van de begroting laat dit nu niet toe. Het college heeft dan 

ook geen voorstel hiervoor gedaan.

Boere

108

Financiën en 

algemene 

dekkingsmiddelen

Begroting PK Voor 2018 is het positieve saldo vastgesteld op € 7.000, --.

Dat is minimaal en discutabel. Dit bedrag is o.a. ontstaan door 

de vertragende uitvoering van het investeringsprogramma 

(pag. 89),

Bij het vaststellen van de begroting 2017 was er nog sprake van dat we 

voor € 900.000 een beroep moesten doen op de algemene reserve om 

de begroting sluiten te krijgen. Het feit dat we dit tekort meerjarig 

inmiddels hebben weggewerkt is onder andere het gevolg van door ons 

college gemaakte keuzes en niet slechts het gevolg van vertraging in het 

investeringsprogramma. 

Het doorschuiven van de kapitaallasten van investeringen is een aspect 

voor het bepalen van het saldo. Een beperkt saldo per jaar wordt 

veroorzaakt door meerdere factoren. Het doel is een structureel 

meerjarig sluitende begroting. Door de fluctuatie in lasten en baten per 

jaar, wordt er gezocht naar een optimum. 

Boere

109

Financiën en 

algemene 

dekkingsmiddelen

Begroting PK Onduidelijk is of de indexering van 1,4% op alle posten is 

toegepast, terwijl dat wel in de meicirculaire is opgenomen

In de begroting (pag. 6) is hierover gemeld dat er, op grond van onze 

ervaring in de afgelopen jaren, voor is gekozen om de budgetten voor 

2018 niet te indexeren. Voorzichtigheidshalve wordt meerjarig wel 

rekening gehouden met een indexering van 1%.

Uitzondering hierop is het subsidieplafond. Conform de toezegging van 

het college, bij de behandeling van de Kadernota 2018 in de 

raadscommissie op 20 juni 2017, is dit plafond meerjarig wel met 1,4% 

geïndexeerd.

Daarnaast zijn de bijdragen aan gemeenschappelijke regelingen 

verwerkt conform de begrotingen 2018, zoals die in de raad zijn 

behandeld. De hierin gehanteerde indexering is dus ook meegenomen.

Boere

110

Financiën en 

algemene 

dekkingsmiddelen

Hondenbelasting PK Het in 10 jaar afschaffen van de hondenbelasting (de 

begroting gaat uit van een opbrengst in 2018 van € 299.000,-- 

en in de notitie afbouw staat € 265.000,--; is dit verschil in de 

begroting verwerkt? 

Nee. Boere

111

Jeugd en Wmo incidentele bijdrage 

langer thuis 

kwetsbare mensen

PK Op de valreep ontvangen de gemeenten een incidentele 

bijdrage van 27,8 miljoen om kwetsbare mensen langer thuis 

te laten wonen. Hoeveel ontvangt de gemeente en is dit 

bedrag in de begroting opgenomen. Deze bijdrage is niet 

geoormerkt, maar Pro Krimpenerwaard wil dit budget voor dit 

doel aanwenden. 

Nee, het bedrag is niet in de begroting opgenomen. De begroting is 

opgesteld op basis van de meicirculaire 2017. Deze informatie is van 

begin oktober en nog niet via een circulaire bekend gemaakt. Hoe hoog 

het bedrag is voor onze gemeente is dan ook niet te zeggen.

Sleeuwenhoek
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Duurzaamheid, 

infrastructuur en 

milieu

Lijkbezorgingsrechten PK Pro Krimpenerwaard heeft vorig jaar onderbouwd betoogd dat 

het dekkingspercentage lijkbezorgingsrechten van 38,76% 

fors moet worden verhoogd. Deze kosten worden in de 

meeste gevallen door de verzekering betaald, mits die is 

afgesloten. Is de kwijtscheldings-regeling hierop van 

toepassing? Het college komt nu op een hoger 

dekkingspercentage van 53,1% zonder de tarieven te 

verhogen. Hiervoor wordt de reserve Kapitaallasten en 

Begraafplaatsen aangesproken. Is dit beleid verantwoord? Is 

dit structureel? Het dekkingspercentage zonder deze 

Nee; de lijkbezorgingsrechten zijn uitgesloten van kwijtschelding. (Zie 

verordening Kwijtschelding, artikel 1).                                                Ja, 

dit beleid is verantwoord. In de reserve kapitaallasten is in het verleden 

geld gestort om de kapitaallasten te dekken van investeringen op de 

begraafplaatsen.                                                                         Het zou 

niet terecht zijn indien we deze inkomsten niet in het dekkingpercentage 

zouden meenemen. Dit geldt tevens voor de Reserve Begraafplaatsen 

waarin geld is gestort voor de afkoop van het onderhoud. Jaarlijks wordt 

een deel hiervan ingezet als dekking voor de onderhoudskosten.                                                                                

Ja, beiden zijn structureel. 

Boere

113

Financiën en 

algemene 

dekkingsmiddelen

Lijkbezorgingsrechten PK In de begroting staat dat 46,9% ten laste komt van de 

begroting. Dat is een bedrag van € 700.000, --. Is de 

kwijtscheldingsregeling ook hier van toepassing?

Nee; de lijkbezorgingsrechten zijn uitgesloten van kwijtschelding. (Zie 

verordening Kwijtschelding, artikel 1).         

Boere

114

Financiën en 

algemene 

dekkingsmiddelen

Personele lasten PK Het college heeft zich ten doel gesteld om de 

personeelskosten op max. 95% van de personeelskosten van 

voor de herindeling terug te brengen. Dat is in 2015 al 

behaald, maar excl. de kosten externen. Hoe worden wij om 

de tuin geleid? Hoe hoog zijn de personeelskosten incl. de 

externen op dit moment in percentage naar de doelstelling 

2015?

De doelstelling om een besparing van 5% te realiseren was gericht op de 

personeelslasten van de vaste formatie excl. de kosten externen. Deze 

doelstelling is in 2015 gehaald.

Het is niet of nauwelijks mogelijk en ook weinig zinvol om de totale 

personele lasten (incl. externen) op dit moment te vergelijken met die in 

2015. Er zijn namelijk veel veranderingen geweest waardoor de huidige 

personele lasten in de afgelopen jaren zijn veranderd. Het gaat hierbij om 

bijvoorbeeld:

- Cao-verhogingen. 

- Overname personeel vanuit de regio

- Extra taken voor de gemeente (bv Sociaal Domein) waarvoor extra 

formatie noodzakelijk is

Bij de begroting wordt een beperkt budget geraamd voor de inzet van 

externen. Dit is bedoeld voor het oplossen incidentele knelpunten.

Daarnaast wordt er ingehuurd vanwege invulling vacatureruimte, 

vervanging bij ziekte, inzet voor projecten of specialistische kennis.

Cazemier

115

Financiën en 

algemene 

dekkingsmiddelen

Samenwerkingsverba

nden

PK 10 miljoen eigen vermogen dat bij de 

samenwerkingsverbanden op de plank ligt herverdelen onder 

de aangesloten gemeenten. Als dat bedrag lager is dan horen 

wij dat graag van u. De samenwerkingsverbanden houden 

zich louter bezig met de uitvoering van beleid en hoeven geen 

reserve aan te houden. De achtervang is de gemeente. Dit 

beleid zal ook leiden tot een soberder financieel beleid. 

Het is niet lager. Boere

116

Openbare orde en 

veiligheid

Boa's PK Aantrekken van meer Boa’s en ter ondersteuning meer 

juristen. Uit de evaluatie Boa’s 2016 blijkt dat er onvoldoende 

capaciteit is in relatie tot het aantal meldingen en mogelijke 

extra taken. De politiecapaciteit in de Krimpenerwaard is 

voldoende om het team draaiende te houden. Ook blijkt uit 

informatie dat de Boa’s door juristen moet worden 

ondersteund. Die ondersteuning is onvoldoende wegens een 

tekort aan juristen, waardoor zaken blijven liggen. Is dat ook 

de ervaring die de burgemeester heeft?

Ja. In de eerste helft 2018 wordt hier verder met u over gesproken. Cazemier

117

Samenleving Subsidies PK Het Subsidiejaarplan met een bedrag van 6 miljoen euro (incl. 

inflatiecorrectie van 1,4%) voor 2018 zou in de raad 

behandeld zijn. PK heeft in de vorige raadsvergadering 

gevraagd dit ingekomen stuk in de commissie te bespreken. 

Dan krijgt zo’n onderwerp meer aandacht. Tot op heden is dit 

jaarplan helemaal niet in de raad behandeld. Graag een 

reactie hierop en antwoord op de onderstaande vragen. 

Het subsidiejaarplan is ter informatie aan de raad gezonden. Sleeuwenhoek



Algemene Beschouwingen Begroting 2018

Nr.
Programma/ 

onderwerp

Subonderwerp Fractie Onderwerp/vraag Reactie Portefeuillehouder

118

Samenleving Subsidies PK • Voor de subsidiepot is de o-lijn uitgangspunt. Alleen 

indexering van de subsidiegelden en geen ophoging van het 

beschikbare totaalbedrag. Het college schrijft dat door dit 

systeem organisaties die ook recht hebben op deze subsidie 

geen structurele bijdrage krijgen. Waarom worden de 

bedragen niet geherschikt zodat iedereen die aan de regels 

voldoet een passende structurele bijdrage kan krijgen? 

Incidentele subsidies zijn hiervoor niet bedoeld. Het college 

omzeilt hiermee de kaderstellende opdracht van de raad. 

Graag een reactie.

De subsidieverlening vindt plaats op basis van de door uw raad 

vastgestelde subsidieverordening en door het huidige college 

vastgestelde beleidsregels. Een nadere uitwerking van dit 

instrumentarium vindt op dit moment plaats. Op 2 november vindt een 

themabijeenkomst met de raad plaats tbv het verkennen van de mate 

waarin de door het college voorgestelde verdere uitwerking van dit 

instrumentarium aansluit bij de ideeen van de raadsleden. 

Sleeuwenhoek

119

Samenleving Subsidies PK • De structurele subsidie voor de diverse 

cultuuraccommodaties loopt fors uiteen. 

- Stichting Cultureel Centrum Concordia: € 25.350, --

- Stichting Mini-teather Arto: € 5.233,--

- Stichting Stolwijk Ontmoet: € 15.210, --

- Cultuurhuis Krimpen a/d Lek ------

- Meer cultuurhuizen vergeten?

Welke argumenten heeft het college voor deze grote 

verschillen in subsidiebedragen en waarom niet harmoniseren 

zoals dat met alle baten en lasten is uitgevoerd? Zijn ook de 

indirecte subsidies in het subsidiejaarplan opgenomen? 

In het subsidiejaarplan zijn alle subsidialbele instellingen opgenomen. Op 

dit moment wordt gewerkt aan een nadere uitwerking van het subsidie 

instrumentarium. Er zijn geen incidentele subsidies opgenomen in het 

subsidiejaarplan.

Sleeuwenhoek

120

Recreatie en toerisme Subsidies PK • Is voor de subsidie Zilvermuseum ook de gratis huisvesting 

en onderhoud, etc. opgenomen? Hoe hoog is dat bedrag?

Nee, dat is niet opgenomen in de subsidie Zilvermuseum. De kosten 

voor huisvesting zijn € 98.934

Sleeuwenhoek

121

Jeugd en Wmo Onderwijs PK • Waarom wordt er € 644.000, -- bezuinigd op voorschoolse 

voorzieningen?

Er wordt niet bezuinigd op voorschoolse voorzieningen. Het 

subsidieplafond van de Subsidieregeling programma Jeugd en Wmo is 

met € 644.083,- verlaagd. Dit bedrag is overgeheveld naar het 

subsidieplafond van de Subsidieregeling voorschoolse voorzieningen en 

aangevuld met € 73.895,-. Het totale subsidieplafond voor voorschoolse 

voorzieningen komt daarmee op € 717.978,-. Het college wil dus extra 

investeren in voorschoolse voorzieningen in plaats van bezuinigen.

Neven

122

Jeugd en Wmo Jeugd PK • Het valt op dat de gebouwen voor activiteiten voor de jeugd 

meer leegstaan dan worden gebruikt. Hoe kan dit en op welke 

wijze speelt de jongerenwerker daarin een rol? 

Het bereik bij deze activiteiten is beperkt. Het jongerenwerk heeft ook de 

opdracht jongeren in de openbare ruimte op te zoeken en ze te 

stimuleren aan activiteiten deel te nemen.

Neven

123

Duurzaamheid, 

infrastructuur en 

milieu

Duurzaamheid PK Echte verduurzaming heeft deze raadsperiode niet 

plaatsgevonden. Het zijn meer de randverschijnselen die de 

aandacht krijgen. Waar blijven de windmolens die wel in het 

landschap passen, of op hoge gebouwen in passende vorm 

kunnen worden geplaatst. 

Het college deelt uw mening over verduurzaming niet. Zie de 

beantwoording van vraag 80. Kleinschalige, binnen het bestemmingsplan 

passende, windmolens zijn niet gerealiseerd omdat daartoe geen 

initiatieven zijn ingediend. Het college heeft hier zelf tot nog toe niet op 

ingezet, omdat dit soort windmolens maar een marginale bijdrage 

leveren aan de energietransitie. 

Neven

124

Ruimtelijke ordening, 

wonen en mobiliteit

Wonen PK PK wil de zogenaamde Tiny house’s meer ruimte geven in de 

gemeente. Dat zijn duurzame, zelfvoorzienend, betaalbare 

kleine woningen (rond de € 40.000, --). Ook zeer geschikt als 

starterswoning. Neem dit op in de gemeentelijke woonvisie. 

Met zonnepanelen en een waterzuiveringsinstallatie is zo’n 

woning selfsupporting. Geef zo’n project een kans!

Tiny houses staan benoemd als één van de mogelijke nieuwe 

woonvormen die we kansen willen geven. Wij verwachten dat dit 

vooralsnog een kleine niche op de woningmarkt is, waar we in principe 

positief tegenover staan als zich particuliere initiatieven voordoen. Tiny 

houses zijn er in diverse vormen, maar zeker niet altijd (vanzelf) 

selfsupporting

Blok

125

Werk en inkomen Minimabeleid PK Pro Krimpenerwaard vindt dat mensen weer een perspectief 

op een schuldenvrij bestaan moet worden gegeven, door 

meer mensen toe te laten tot de schuldsanering en gebruik 

maken van een budgetcoach. 

Graag een reactie van het college over deze aanpak.

De gemeentelijke schulddienstverlening is gericht op het stabiliseren van 

mensen en hun schuldensituatie.  Wij schakelen inkomensbeheerders in 

om een stabiele situatie te krijgen en te behouden. Na stabilisatie kan 

schuldbemiddeling gestart worden. Budgetcoaching zou hierbij 

aanvullend ingezet kunnen worden. De mogelijkheden hiervoor benutten 

wij nog niet, maar heeft wel onze aandacht.   

Schuldsanering is slechts een onderdeel van schuldbemiddeling en 

wordt toegepast bij mensen die niet meer in staat zijn om in de toekomst 

zelfstandig inkomen te genereren (bijv. AOW-ers). 

Vente
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Jeugd en Wmo Jeugd PK Het is tekenend voor het collegebeleid om in de begroting 

2017 aan te geven dat jaarlijks 10 initiatieven van jongeren 

worden opgepakt. Navraag leert dat er geen enkel initiatief is 

ingebracht. Welke actie onderneemt het college of legt het 

college zich neer bij dit feit? 

De mogelijkheid om initiatieven te ontplooien wordt via het jongerenwerk 

onder de aandacht gebracht. Jongeren organiseren vooral binnen 

bestaande verenigingsverbanden activiteiten. We zijn daarover steeds in 

gesprek met het jongerenwerk.

Neven

127

Samenleving, 

Duurzaamheid, 

infrastructuur en 

milieu

onderhoud openbare 

ruimte

PK Is het exploitatietekort van € 185.000 structureel voor 

onderhoud openbare ruimte in de begroting verwerkt?

Ja. Boere

128

Werk en inkomen uitkeringsgerechtigde

n

PK Uw college zou in 2017 ruim € 400.000 bezuinigen door het 

terugdringen van de uitkeringsgerechtigden (van 600 naar 

400) inclusief de instroom. Wat is nu het uiteindelijke 

resultaat? 

De bezuiniging is zichtbaar in de terugdringing van het tekort op het 

BUIG-budget. Dit tekort is afgenomen van 1,6 miljoen naar 1 miljoen 

euro. Vanaf 2014 neemt het aantal aanvragen om een uitkering toe. 

Gerekend vanaf 2015, toen de omvang van het bestand op 600 

uitkeringsgerechtigden (excl. partner) stond, is de instroom 439. Echter, 

netto is de omvang van het bestand over de periode 2015-september 

2017 slechts gestegen van 600 naar 641.  

Vente

129

Openbare orde en 

veiligheid

Personele lasten PK Hoe hoog zijn de kosten van een Boa? De kosten zijn maximaal € 54.535,-- per jaar. Cazemier

130

Financiën en 

algemene 

dekkingsmiddelen

Personele lasten PK Hoe hoog zijn de kosten van een startende jurist? De kosten zijn maximaal € 68.065,-- per jaar. Cazemier

131

Weerstandsvermogen Begroting PK Opnemen in risico paragraaf schades lopende dossiers Juridische kosten/schades doen zich ieder jaar voor. Om deze reden 

wordt hiermee rekening gehouden in de begroting. Als we dit risico ook 

vertalen in het weerstandsvermogen is er sprake van een dubbele 

dekking. Uiteraard kan het voorkomen dat de bedragen die hiervoor zijn 

opgenomen in de begroting niet voldoende zijn. In dat geval kan het vrije 

deel van de algemene reserves hiervoor worden aangewend. Deze 

reserves maken formeel ook deel uit van het weerstandsvermogen. 

Boere

132

Jeugd en Wmo incidentele bijdrage 

langer thuis 

kwetsbare mensen

PK Extra budget van 27,8 miljoen voor integratie uitkering – niet 

geoormerkt –eigenlijk bedoeld voor projecten waardoor 

kwetsbare mensen langer thuis kunnen wonen. Hoeveel 

ontvangt onze gemeente; gaan we het hele bedrag aan die 

doelgroep besteden en op welke wijze is dat bedrag in de 

begroting opgenomen??  

Zie reactie op vraag 111. Sleeuwenhoek

133

Jeugd en Wmo Samenwerkingsverba

nden

PK De begroting voor de gemeenschappelijke Regeling RDOG 

(GGD etc.) laat een structureel tekort zien van 2,1 miljoen. De 

aangesloten gemeenten moeten € 800.000, -- ophoesten. 

Hoeveel is dat voor de gemeente Krimpenerwaard? Is dat 

bedrag al in de meerjarenbegroting verwekt? Wat betekent 

dat voor het saldo van € 7.000, --?

Bij het opstellen van de begroting is uitgegaan van de vastgestelde 

begrotingen van gemeenschappelijke regelingen. Latere, nog niet 

vastgestelde, wijzigingen zijn nog niet verwerkt. Deze nog niet formeel 

vastgesteld. Op dit moment loopt de informatievoorziening vanuit RDOG 

nog, maar hebben wij voor 2018 nog geen voorstel gehad.

Overigens is er na het opstellen van de begroting altijd nog sprake van 

aanpassingen, zowel voor- als nadelig. Deze worden dan in een later 

stadium alsnog verwerkt. 

Sleeuwenhoek, Boere

134

Werk en inkomen Schulden, 

Schuldsanering, 

budgetcoach

PK Graag een reactie van het college op de aanpak van de 

schuldsanering en het toevoegen van budgetcoach. Mensen 

moet een perspectief worden gegeven op een schuldvrij 

bestaan.

De gemeentelijke schulddienstverlening is gericht op het stabiliseren van 

mensen en hun schuldensituatie.  Wij schakelen inkomensbeheerders in 

om een stabiele situatie te krijgen en te behouden. Na stabilisatie kan 

schuldbemiddeling gestart worden. Budgetcoaching zou hierbij 

aanvullend ingezet kunnen worden. De mogelijkheden hiervoor benutten 

wij nog niet, maar heeft wel onze aandacht.   

Schuldsanering is slechts een onderdeel van schuldbemiddeling en 

wordt toegepast bij mensen die niet meer in staat zijn om in de toekomst 

zelfstandig inkomen te genereren (bijv. AOW-ers). 

Vente
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Samenleving Onderwijs VVD Er staat dat er strikt wordt toegezien op de naleving van de 

leerplichtwet. Maar we lezen op blz. 64 dat een hoog 

percentage leerplichtigen ongeoorloofd verzuimd. Dat roept 

de vraag op waaraan dit is te wijten en hoe het zit met de 

controles.

Het percentage ongeoorloofd verzuim is lager dan het landelijk 

gemiddelde, maar de daling van het ongeoorloofd verzuim is lager dan 

het landelijk gemiddelde. Er is vanuit bureau Leerplicht een sluitende 

aanpak voor het terugdringen van schoolverzuim en voortijdig 

schoolverlaters in samenwerking met debetreffende onderwijsinstelling, 

ouders, betreffend samenwerkingsverband, Jeugdgezondheidszorg en 

andere betrokken instanties.

Neven

136

Samenleving Sport VVD Het percentage inwoners dat niet sport is in de KW echter 

beduidend hoger dan het landelijk gemiddelde  Een aantal 

sportverenigingen kampt met terugloop van het ledental.

Dat baart ons zorgen. We hebben nu wel een nota 

sportbeleid, maar wat zijn de concrete plannen om sport en 

beweging te stimuleren 

Op basis van de sportnota wordt thans een inhoudelijk uitvoeringskader 

opgesteld om sport en bewegen te stimuleren. 

Sleeuwenhoek

137

Samenleving Volksgezondheid VVD En over volksgezondheid gesproken: waar is de aandacht 

voor goede en gezonde voeding,

in het kader van school- en sportkantines ? 

Met de inzet van combinatiefunctionarissen zal er uitvoering gegeven 

worden aan sportstimulering en een gezonde leefstijl

Sleeuwenhoek

138

Samenleving Bibliotheek VVD De kosten van de bibliotheek bedragen ruim 1 miljoen. We 

zien dat de bibliotheken allerlei nevenactiviteiten organiseren. 

Ontmoetingsplekken en taallessen e.d. zijn op zich belangrijke 

zaken, maar horen die bij een bibliotheek ? 

Bibliotheekwerk is een taak van gemeente. Lokale bibliotheken lenen 

niet alleen boeken uit, maar ontwikkelen zich tot knooppunten van 

kennis, contact en cultuur in de samenleving. (Dit valt verder terug te 

lezen in de Wet Stelsel Openbare Bibliotheekvoorzieningen).

Sleeuwenhoek

139

Openbare orde en 

Veiligheid

Veiligheid VVD De VVD is voorstander van buurtbemiddeling en de inzet van 

buurtcoördinatoren. In het kader van schoon, heel en veilig 

zijn er nu twee KVO´s in Bergambacht en één voor het 

centrum van Schoonhoven. Dankzij inspanning van alle 

betrokken organisaties. Dat verdient navolging in andere 

kernen.

Mee eens. Hier gaan we ons voor inzetten en vertrouwen op 

medewerking vanuit de winkeliers(verenigingen), immers is die 

betrokkenheid nodig om succesvol te zijn.

Cazemier

140

Economie, 

ondernemen en 

bedrijvigheid

Deregulering VVD Regels en procedures moeten waar mogelijk korter en 

vereenvoudigd worden. Vermindering van regels met 20% 

was de afspraak ! Graag horen wij van het college wat er op 

dit gebied is gedaan.

Bij elke nieuw verordeningen is hieraan aandacht geschonken. Vente

141

Economie, 

ondernemen en 

bedrijvigheid

Ondernemen VVD Er is de intentie uitgesproken om tot MKB vriendelijkste 

gemeente verkozen te worden.

Hoe staat het daarmee, zijn we op de goede weg ?

De enquête MKB vriendelijkste gemeente vindt iedere 2 jaar plaats. De 

eerste resultaten kort na de herindeling (2015-2016) leverde een 16e 

plaats op de provinciale ranglijst op en een 29e plaats op de lijst van qua 

grootte vergelijkbare gemeenten. Dit vormt een mooie basis voor de 

nabije toekomst. Aan verbeterpunten wordt inmiddels gewerkt waardoor 

de algemene waardering van de ondernemers verder zal toenemen in de 

nieuwe periode.

Vente

142

Ruimtelijke ordening, 

wonen en mobiliteit

Wonen VVD Al meermalen heeft de VVD aandacht gevraagd voor het 

terugdringen van het scheefwonen.

Wij pleiten voor de bouw van goedkope koopwoningen, 

waardoor de doorstroming wordt bevorderd. Het succes van 

deze strategie is al bewezen, zie Thiendenland II. 

Startersleningen kunnen daarbij helpen. Het is bovendien een 

prima manier om jonge gezinnen  in de Krimpenerwaard te 

houden.

Scheefwonen en doorstroming is een belangrijk thema in onze 

Woonvisie. Door een goede nieuwbouwproductie én afspraken met de in 

onze gemeente werkzame corporaties trachten we dit zo goed mogelijk 

op gang te krijgen. Het zal ook een plek krijgen in de uitwerking van de 

Woonvisie naar de kernen. Het aantal startersleningen in 2017 is tot op 

heden ca. 27.

Blok

143

Ruimtelijke ordening, 

wonen en mobiliteit

Samenwerkingsverba

nden

VVD Trouwens, waarom staat de Veerdienst Schoonhoven niet bij 

dit programma vermeld als verbonden partij, maar bij 

programma recreatie en toerisme ?

In aanloop naar de herindeling is er voor gekozen om het product 

"Havens en veerdiensten" onder het programma Recreatie en toerisme 

op te nemen.

Blok

144

Ruimtelijke ordening, 

wonen en mobiliteit

Verkeer VVD Verder vragen wij ons af wat de stand van zaken is m.b.t. een 

eventuele 2e rotonde bij Stolwijk en of er zicht is op wanneer 

het stilgelegde rotondeproject bij het industrieterrein van 

Bergambacht opnieuw ter hand wordt genomen. 

Bij de beruchte kruising in Bergambacht met de N210 is nu 

een tweede oversteekplaats voor fietsers aangelegd. Maar er 

ligt nog steeds een plan voor een fietstunnel, waarvoor de 

toenmalige gemeenteraad had gevoteerd en waarvoor 3 

miljoen is gereserveerd. Hoe staat het daar nu mee ?

Ten aanzien van de Rotonde Hortensialaan komt er binnenkort een 

voorstel naar de raad. De westelijke oversteek bij de rotonde Dijklaan te 

Bergambacht is weer teruggebracht in de oude de situatie. Het ontwerp 

van de tunnel kan niet voldoen aan de ontwerprichtlijnen van de 

provincie. Ten aanzien van het gestagneerde rotondeproject kan worden 

gemeld dat er gesprekken met provincie Zuid-Holland (PZH), de 

aannemer en de gemeente zijn geweest. 

Neven, Boere
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Bestuur en 

dienstverlening

Personele lasten VVD De fusie van de voormalige gemeenten had o.a. tot doel te 

besparen op de kosten van het ambtenaren apparaat. Qua 

bezetting lukte dat aardig. Maar voor 2018 en verder is de 

stijging van de lasten aanzienlijk hoger dan in de vorige 

begroting was opgenomen. Wij begrijpen de uitleg, maar 

vragen ons wel af waarom dit niet eerder was voorzien.

De afspraken tussen sociale partners over de cao en sociale 

voorzieningen leiden tot hogere loonkosten die niet altijd inzichtelijk of 

beinvloedbaar zijn.

Cazemier

146
Bestuur en 

dienstverlening

Dienstverlening VVD We zijn overigens benieuwd naar de uitkomsten van het 

lopende tevredenheidsonderzoek onder de inwoners.

 In 2016 is er een klanttevredenheidsonderzoek uitgevoerd. In 2018 zal 

er een herhaalmeting plaatsvinden. 

Sleeuwenhoek

147

Recreatie en toerisme Subsidies VVD Wij zien dat de musea, en met name het Zilvermuseum, 

240.000 minder krijgen dan gevraagd. Wat is daarvoor de 

motivatie ?

Uitgangspunt is het subsidiebedrag voor 2017 plus correctie voor inflatie. Sleeuwenhoek

148

Samenleving Kunst- en cultuur VVD Kunst is trouwens een ondergeschoven kindje in de 

Krimpenerwaard. Niet alleen wordt er 32.000 minder subsidie 

verleend dan gevraagd, maar wij missen ook beleid op dit 

gebied.

Terwijl we theaters hebben, toneelgroepen, kunstenaars-, 

zang- en dansverenigingen enz, nog los van de diverse 

musea, en heel veel vrijwilligers die alles draaiend houden. 

Wanneer kunnen we een nota kunst en cultuur tegemoet zien 

?  

De wens voor een kunst en cultuur nota is in het huidige 

collegewerkprogramma niet opgenomen. Het is aan nieuwe college/raad 

of dit de komende periode aan de orde moet komen.

Sleeuwenhoek

149

Financiën en 

algemene 

dekkingsmiddelen

Gebouwen VVD Het onderhoud van de gebouwen in gemeentelijke eigendom 

vergt veel geld. De VVD vindt dat er spoed gemaakt moet 

worden met het afstoten van een aantal gebouwen.

Het projectmatig verkopen van de gebouwen ligt op schema. Om tot 

goede resultaten te komen dient zorgvuldig en schematisch gewerkt te 

worden. Overigens is er bij het groot meerjarenonderhoud al rekening 

met een besparing door afstoten van de gebouwen gehouden. Zolang de 

gebouwen nog niet verkocht zijn, draagt de gemeente alleen de 

exploitatiekosten.

Boere

150

Financiën en 

algemene 

dekkingsmiddelen

Belastingen VVD Toeristenbelasting ziet de VVD als doelbelasting, d.w.z. de 

opbrengsten dienen naar dit programma te gaan.

Hoewel de toeristenbelasting een algemene heffing is en in principe vrij 

besteedbaar, besteden wij deze middelen wel degelijk aan recreatie en 

toerisme. Dit is breder dan alleen het programma Recreatie en toerisme. 

Het is over meerdere programma's verspreid.

Boere


